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BAYRAKLI BELEDİYE MECLİSİNİN 2025 YILI MAYIS AYI TOPLANTISININ 

             06.05.2025 TARİHLİ II. BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAK 

 

HAZIR BULUNANLAR : 

 

Belediye Başkan Vekili : İpek KUL BAYAR 

Üyeler    : Mehmet Cengiz SARIOĞLU – Erkan ARSLAN – Mert 

YAŞAR – Leman TUNUS – İsmail SARI – Mehmet TOPTAŞ – Alim ÇANKAYA – Fikret 

KARABAĞ – Fatma AKÇAM – Erol GÜDÜCÜ – Murat Rıza ÇİFTÇİLER – Özgür İNLİ – 

Tolga CİRİTOĞLU – Haydar ÖZKAN – Yusuf METİN – Fatih YÜCESAN – Yasin TOK – 

Özlem AVCI – Tufan AYSAN – Reyhan ÖZTÜRK – Emre DEMİR – Dilek ÖZKAN 

ŞİMŞEK – Soner AKBULUT – Aydın KOÇ – Muhammet ŞAHİN – Ali Osman ARSLAN – 

Mesut BİLGİN – Erdem ÖKSÜZ – Latif AYDEMİR  

HAZIR BULUNMAYANLAR: Mustafa KARAMAN – Yeliz ÇULHA – Sezer Cem 

BOZACI – Hasan AYDEMİR – Erdal SEYİTLER – Şener AVCİ – M. Ramazan DEMİR 

 

I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILMASI VE MECLİSİN 

BİLGİLENDİRİLMESİ 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- 06.05.2025 tarihli meclis oturumunu 

açıyorum yeterli çoğunluğumuz vardır. 

 

II. GEÇMİŞ TOPLANTI TUTANAĞININ OYLANMASI 

02.05.2025 tarihli Meclis Tutanağı. 

 

Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Emre Bey? 

Emre DEMİR- konuşunca şöyle bir durum oluştu burada. Yusuf Bey, Yusuf METİN 

konuşması esnasında tabii 4. sayfaya bakarsanız göreceksiniz yüz arkadaşına bir hukuk 

darbesi sonucu diye devam ettiği aynı zamanda 19 Mart hukuk darbesi ile borsa çöktü 

cümlelerini doğru bulmuyor, Yusuf Bey'e de yakıştırmıyor, hukukun bağımsızlığı, yargının 

bağımsızlığı bizler için ne kadar önemliyse sizler için de o kadar önemlidir diye düşünüyoruz. 

Biz bunların grup olarak gündemden kaldırılmasını ve bu sehren yapılan konu ile ilgili de tüm 

hukukçularımızdan yargı mensuplarımızdan bir özrün borç olarak bilindiğini düşünüyoruz, 

teşekkür ederim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi konuyla ilgili meclis içerisinde söz 

almak isteyen arkadaşlarımız olursa gündem dışında almasını rica edeceğim. Şu aşamada AK 

Parti Grup Başkan Vekili Sayın Emre DEMİR tarafından 02.05.2025 tarihli meclis 

tutanağımızın 4. sayfasında yer alan ifadeler Yusuf METİN meclis üyemizin geçen oturumda 

kullandığı ifadelere yönelik meclis toplantı tutanağından çıkartılmasına yönelik bir önerge 

var. Önergeyi oylarınıza sunacağım ondan sonra da gündeme devam edeceğim ancak konuyla 

ilgili söz almak isteyen arkadaşımdan ricam gündem dışında konuyu konuşalım tekrardan 

çünkü kesin hesabı biliyorsunuz oylayacağız. Emre Bey'in önergesini, 02.05.2025 tarihli 

meclis tutanağının 4. sayfasında yer alan 100 arkadaşına hukuk darbesi ve 19 Mart hukuk 

darbesiyle borsa çöktü ifadelerinin çıkartılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy çokluğu ile reddedilmiştir. 
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III. İHTİSAS KOMİSYON RAPORLARININ GÖRÜŞÜLMESİ 

 

1- (DESTEK HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3278587) Belediyemiz hizmetlerinin daha 

etkin ve verimli yürütülebilmesi için; 2 adet Vakumlu Yol Süpürme ve Yıkama Aracı, 2 adet 

Su Tankeri, 3 adet (16 Kişilik) Midibüs,15 adet Çift Sıra Oturma Kabinli Kamyonet, 1 adet 

Asfalt Yama Robot Aracı (Ekipmanlı), 1 adet Teleskobik Bomlu Hidrolik, 3 adet Beko 

Loader, 2 adet Mini Beko Loader, 1 adet Yama Silindir, 10 adet Hafif Ticari Araç, 4 adet 

Damperli Kamyon, 4 adet Küçük Damperli Kamyon ihtiyacının 237 sayılı Taşıt 

Kanununun 10.maddesine istinaden 2025 yılı bütçesinden satın alınmasının kabulüne 

ilişkin "Plan ve Bütçe", "Hukuk" Komisyonları (oy birliği) ortak raporu. 

 

PLAN VE BÜTÇE - HUKUK KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.05.2025 tarihli toplantısında Komisyonlarımıza 

havale edilen 25.04.2025 gün ve 3278587 sayılı Destek Hizmetleri Müdürlüğü ifadeli 

Başkanlık önergesi Plan ve Bütçe Komisyonunun 05.05.2025, Hukuk Komisyonunun 

05.05.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 

 Belediyemiz hizmetlerinin daha etkin ve verimli yürütülebilmesi için; 2 adet 

Vakumlu Yol Süpürme ve Yıkama Aracı, 2 adet Su Tankeri, 3 adet (16 Kişilik) Midibüs,15 

adet Çift Sıra Oturma Kabinli Kamyonet, 1 adet Asfalt Yama Robot Aracı (Ekipmanlı), 1 

adet Teleskobik Bomlu Hidrolik, 3 adet Beko Loader, 2 adet Mini Beko Loader, 1 adet 

Yama Silindir, 10 adet Hafif Ticari Araç, 4 adet Damperli Kamyon, 4 adet Küçük Damperli 

Kamyon ihtiyacının 237 sayılı Taşıt Kanununun 10.maddesine istinaden 2025 yılı 

bütçesinden satın alınması komisyonlarımızca oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Sayın Meclisin onayına arz olunur. 

 

Özlem AVCI- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz. 

Emre DEMİR- Komisyonlardan geldiği haliyle kabuldür. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 

 

2- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-3287743) GDZ Elektrik AŞ'nin talep yazısı 

doğrultusunda, Bayraklı İlçesi, Bayraklı Mahallesi, 8776 ada, 23 parselin kuzeyinde 

bulunan kamuya terkli alanda 8,00x5,00 metre boyutlarında 1 adet "Trafo" yeri 

ayrılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama İmar Planı 

değişikliğinin kabulüne ilişkin "İmar" Komisyonu (oy birliği) raporu. 

 

İMAR KOMİSYONU RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.05.2025 tarihli toplantısında komisyonumuza 

havale edilen 28.04.2025 gün ve 3287743 sayılı Plan ve Proje Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 

önergesi İmar Komisyonunun 05.05.2025 tarihli toplantısında incelendi. 

GDZ Elektrik AŞ'nin  talep yazısı doğrultusunda, Bayraklı İlçesi, Bayraklı 

Mahallesi, 8776 ada, 23 parselin kuzeyinde bulunan kamuya terkli alanda 8,00x5,00 metre 

boyutlarında 1 adet "Trafo" yeri ayrılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Koruma 

Amaçlı Uygulama İmar Planı değişikliği komisyonumuzca oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Sayın Meclis'in onayına arz olunur. 

 

Özlem AVCI- Komisyondan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Emre Bey? 
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Emre DEMİR- Uygundur. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- 2 numaraları ihtisas komisyon raporunu 

komisyonlardan geldiği haliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy 

birliğiyle kabul edilmiştir. 

 

3- (MALİ HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ-3285396) 2024 Mali Yılı Kesin Hesabının 

kabulüne ilişkin "Plan ve Bütçe" Komisyonu (oy çokluğu) raporu. 

 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU 

 

2024 YILI KESİN HESAP RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.05.2025 tarihli toplantısında komisyonumuza 

havale edilen 24.04.2025 gün ve 3285396 sayılı Mali Hizmetler Müdürlüğü ifadeli 

Başkanlık önergesi Plan ve Bütçe Komisyonunun 05.05.2025 tarihli toplantısında 

incelendi. 

A)-GELİR BÜTÇESİ EKONOMİK SINIFLANDIRMASI: 

 

      Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 11. Maddesi gereği 2024 Mali 

yılına ait Gelir Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik Kodlarında yapılan inceleme sonucunda: 

2024 Mali Yılı Tahmini Gelir Bütçesine göre, Gelir Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik 

Kodları ve Gerçekleşmeleri aşağıdaki tabloda gösterildiği şekilde gerçekleşmiştir: 

     2024 MALİ YILI TAHMİNİ GELİR BÜTÇESİ VE GERÇEKLEŞME TABLOSU 

Bütçe Gelirinin Türü 
Başlangıç Bütçesi 

İle Tahmin Edilen 
Ek Bütçe 

Toplam Tahmini 

Bütçe 

2024 Yılı Net 

Tahsilatı 

Vergi Gelirleri 455.357.000,00  455.357.000,00 338.997.868,45 

Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri 364.271.000,00  364.271.000,00 221.818.069,52 

Alınan Bağış ve Yardımlar ile 

Özel Gelirler 2.000,00  2.000,00 
1.883.736,08 

Diğer Gelirler 759.597.000,00 350.000.000,00 1.109.597.000,00 842.986.391,68 

Sermaye Gelirleri 150.005.000,00  150.005.000,00 39.778.605,31 

Ret ve İadeler (-) -86.00,00  -86.000,00 0,00 

 TOPLAM 1.729.146.000,00 350.000.000,00 2.079.146.000,00 1.445.464.671,04 

2024 Mali Yılı  Gelir Bütçesi :  2.079.146.000 ,00 -TL 

2024 Mali Yılı Gerçekleşen Gelir Bütçesi :  1.445.464.671,04.-TL 

2024 Mali Yılı Bütçesi Gerçekleşme Oranı :  %70 

B)- GİDER BÜTÇESİ EKONOMİK SINIFLANDIRMASI 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 10. Maddesi gereği 2024 Mali yılına 

ait Gider Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik Kodlarında yapılan inceleme sonucunda: 2024 

Mali Yılı Gider Tahmini Bütçesine göre, Kesinleşen Gider Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik 

Kodları ve Gerçekleşmeleri aşağıdaki tabloda gösterildiği şekilde gerçekleşmiştir: 

 

 



Sayfa 4 / 29 
 

2024 MALİ YILI TAHMİNİ GİDER BÜTÇESİ VE GERÇEKLEŞME TABLOSU 

Hesap Adı 
Bütçe İle 

Tahmin Edilen 

Ek Verilen 

Ödenek 

Net Bütçe 

Ödeneği 

Bütçe Gideri 

Toplamı 
 

 
Personel Giderleri 372.636.000,00  398.222.153,96 355.977.158,42 

 
Sosyal Güvenlik Kurumlarına Devlet 

Primi Giderleri 
27.900.000,00 500.000,00 30.789.902,15 29.126.493,73 

 

Mal Ve Hizmet Alım Giderleri 978.608.000,00 67.435.000,00 1.141.829.889,42 1.048.471.197,03 
 

Faiz Giderleri 7.800.000,00 35.000.000,00 39.099.802,22 39.099.802,22 
 

Cari Transferler 29.625.000,00 1.950.000,00 39.873.223,28 35.784.526,85 
 

Sermaye Giderleri 210.217.000,00 135.000.000,00 305.016.381,88 63.397.358,82 
 

Sermaye Transferleri 2.350.000,00  2.350.000,00 2.245.068,74 
 

Borç Verme 10.000,00 100.000.000,00 96.821.225,03 88.500.000,00 
 

Yedek Ödenekler 100.000.000,00 10.115.000,00 25.143.422,06 0,00 
 

 TOPLAM 1.729.146.000,00 350.000.000,00 2.079.146.000,00 1.662.601.605,81 
 

2024 Mali Yılı Gider Bütçesi : 2.079.146.000,00-TL 

2024 Mali Yılı Gerçekleşen Gider Bütçesi: 1.662.601.605,81-TL 

2024 Mali Yılı Bütçesi Gerçekleşme Oranı : %80  
 

2024 MALİ YILI GİDER BÜTÇESİ KURUMSAL KODLAMASI YAPILAN HER 

BİRİMİN FONKSİYONEL SINIFLANDIRILMASI 1. DÜZEY TABLOSU 

 
BÜTÇE İLE VERİLEN 

ÖDENEK 

NET BÜTÇE 

ÖDENEĞİ 

GERÇEKLEŞEN 

BÜTÇE GİDERİ 

01 GENEL KAMU HİZMETLERİ 1.049.221.000,00 1.200.203.922,55 1.124.284.004,83 

 
02 Özel Kalem Müdürlüğü 15.426.000,00 15.441.000,00 12.923.799,85 

 
05 İnsan Kaynakları Müdürlüğü 743.275.000,00 808.963.774,97 808.958.774,97 

 
10 Bilgi İşlem Müdürlüğü 15.289.000,00 21.984.593,17 16.128.168,74 

 
18 Yazı İşleri Müdürlüğü 18.101.000,00 18.151.000,00 16.722.448,97 

 
20 Teftiş Kurulu Müdürlüğü 7.473.000,00 7.473.000,00 4.817.927,51 

 
25 Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü 20.604.000,00 20.604.000,00 11.019.139,22 

 
28 Araştırma ve Geliştirme Müdürlüğü 7.492.000,00 1.522.137,99 1.522.137,99 

 
31 Destek Hizmetleri Müdürlüğü 40.085.000,00 53.405.000,00 39.330.591,37 

 
37 Mali Hizmetler Müdürlüğü 177.303.000,00 246.506.048,59 207.744.674,24 

 
50 Muhtarlık İşleri Müdürlüğü 4.173.000,00 4.173.000,00 3.225.939,54 

 
58 Arşiv Müdürlüğü 0,00 1.980.367,83 1.890.402,43 

03 KAMU DÜZENİ ve GÜVENLİK HİZMETLERİ 76.894.000,00 79.594.000,00 72.678.326,94 

 
24 Hukuk İşleri Müdürlüğü 12.069.000,00 14.369.000,00 12.410.901,35 
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45 Zabıta Müdürlüğü 64.825.000,00 65.225.000,00 60.267.425,59 

04 EKONOMİK İŞLER ve HİZMETLERİ 308.226.000,00 458.354.921,23 187.261.545,18 

 
33 Fen İşleri Müdürlüğü 140.845.000,00 135.672.322,73 76.895.207,87 

 
38 Park ve Bahçeler Müdürlüğü 91.127.000,00 91.127.000,00 32.621.260,66 

 
40 Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü 9.194.000,00 9.495.598,50 9.493.598,50 

 
46 Veterinerlik İşleri Müdürlüğü 9.156.000,00 9.156.000,00 7.431.978,98 

 
55 Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü 57.904.000,00 212.904.000,00 60.819.499,17 

05 ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 59.633.000,00 77.833.000,00 62.044.081,09 

 
30 Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğü 7.764.000,00 2.824.704,88 2.824.704,88 

 
43 Temizlik İşleri Müdürlüğü 48.834.000,00 67.034.000,00 54.475.593,39 

 
56 İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü 3.035.000,00 7.974.295,12 4.743.782,82 

06 İSKÂN ve TOPLUM REFAHI HİZMETLERİ 84.867.000,00 105.591.072,87 96.068.719,68 

 
32 Emlak İstimlâk Müdürlüğü 31.656.000,00 32.156.000,00 25.831.482,02 

 
34 Kentsel Tasarım Müdürlüsü 2.316.000,00 797.758,36 797.758,36 

 
35 İmar ve Şehircilik Müdürlüğü 27.566.000,00 32.788.677,27 32.788.677,27 

 
39 Plan Proje Müdürlüğü 7.866.000,00 6.390.177,50 5.277.740,69 

 
44 Yapı Kontrol Müdürlüğü 15.463.000,00 19.478.822,50 19.478.822,50 

 
59 Harita Müdürlüğü 0,00 9.061.943,52 7.356.293,38 

 
60 Etüt Proje Müdürlüğü 0,00 4.917.693,72 4.537.945,46 

07 SAĞLIK HİZMETLERİ 32.023.000,00 32.023.000,00 29.168.610,47 

 
41 Sağlık İşleri Müdürlüğü 32.023.000,00 32.023.000,00 29.168.610,47 

08 DİNLENME, KÜLTÜR ve DİN HİZMETLERİ 72.083.000,00 79.347.083,35 60.701.076,18 

 
29 Spor İşleri Müdürlüğü 21.620.000,00 22.220.000,00 20.869.459,81 

 
36 Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü 39.692.000,00 42.692.000,00 32.189.541,25 

 
48 Kütüphane Müdürlüğü 7.741.000,00 13.710.862,01 6.917.853,78 

 
52 Kent Tarihi ve Tanıtım Müdürlüğü 3.030.000,00 724.221,34 724.221,34 

 

 

10 

 

 

SOSYAL GÜVENLİK VE SOSYAL YARDIM 

HİZMETLERİ 

 

 

46.199.000,00 

 

 

46.199.000,00 

 

 

30.395.241,44 

 
33 Fen İşleri Müdürlüğü 100.000,00 100.000,00 0,00 
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38 Park ve Bahçeler Müdürlüğü 2.100.000,00 980.457,03 0,00 

 
42 Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü 25.659.000,00 36.753.013,32 22.029.711,79 

 
53  Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü 15.796.000,00 4.701.986,68 4.701.986,68 

 
57 Afet İşleri Müdürlüğü 2.544.000,00 3.663.542,97 3.663.542,97 

TOPLAM 1.729.146.000,00 2.079.146.000,00 1.662.601.605,81 

 

C)- FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI TABLOSU 

    Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 20. Maddesi gereği 2024 Mali 

Yılına ait Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması tablosuna aşağıda yer verilmiş olup,  

2024  mali yılında gerçekleştirilmiştir. 

I 11 III IV FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRILMASI 

 

GERÇEKLEŞEN 

1    İÇ BORÇLANMA  

 8   MALİ KURULUŞLARDAN SAĞLANAN 

FİNANSMAN 

 

  2  Bankalar  

   1 Borçlanma  

   2 Ödeme 18.314.792,80 

3 

   LİKİDİTE AMAÇLI TUTULAN NAKİT. MEVDUAT 

VE 

MENKUL KIYMETLERDEKİ DEĞİŞİKLİKLER 

 

 2   BANKALAR  

  1  Bankalar  

   1 Türk Lirası Cinsiden Banka Hesapların Değişimi 2.095.307,95 

 Yapılan harcamaların ve tahsil edilen gelirlerin, bütçe ve muhasebe yönetmelik 

hükümlerine uygun olduğu, defter kayıtlarına intikal ettirildiği görülmüş olup. Bayraklı 

Belediyesi 2024 mali yılına ait kesin hesabının gelir bütçesi ekonomik sınıflandırmanın 1. 

düzeyi ile gider bütçesi kurumsal kodlaması yapılan her birimin fonksiyonel 

sınıflandırmasının 1.düzeyi ve Finansmanın Ekonomik Sınıflandırmasının 1.düzeyi ile 

İdare Taşınır Mal Yönetimi Ayrıntılı Hesap Cetveli ve İdare Taşınır Mal Yönetim Hesabı 

İcmal Cetveli incelenmiş olup Bayraklı Belediyesinin 2024 Mali Yılı Kesin Hesabı 

komisyonumuzca oy çokluğu ile kabul edilmiştir. 

Özlem AVCI- Komisyondan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Oylanmadan önce önerge hakkında parti 

gruplarından söz almak isteyenler? Buyurun Mehmet Bey Plan Bütçe Komisyonu. 

Mehmet TOPTAŞ- Sayın Başkan, değerli meclis üyelerim 2024 mali yılı idari kesin 

hesabıyla ilgili kitapçıkları sizlere dağıtmıştık. Orada belediyemizin birimlerinin gelir ve 

giderleri ayrı ayrı sizlere sunuldu. Bu konuda benim de kısaca bir özet yapmama gerek yok. 

Birazdan Plan ve Bütçe Komisyonundaki diğer değerli arkadaşlarım geliri ve gideri rakamları 

ile beraber sizlere bildirecek. Gerçekleşme oranı %79 ile %80 arasında. Gelirlerimiz 79 

giderlerimiz 80. Gelirlerimizdeki düşüklüğün sebebi idari para cezalarının tamamının tahsil 

edilememesinden kaynaklanmakta. Kesin hesaba baktığımızda çok bütçemize uygun bir 

çalışma yapıldığını, bütçemize uygun harcama ve gelirlerin takip edildiğini görmekteyiz. 
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Zaten her sene hem Sayıştay tarafından hem iç denetim tarafından hesaplarımız incelenmekte. 

Ben giderlerle ilgili kısmı sunmak üzere meclis üyesi arkadaşıma sözümü veriyorum. 

Hepinize saygılar sunuyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Fatih Bey buyurun. 

Fatih YÜCESAN- Sayın Başkanım, kıymetli meclis üyeleri ben de hepinizi saygı ve sevgi ile 

selamlıyorum. Belediyemizin 2024 yılı Plan Bütçe Komisyonu olarak incelemiş olduğumuz 

Kesin Hesap Cetveli hakkında Plan Bütçe olarak sizlere bilgilendirme yapacağım. 

Komisyonumuz 5 Mayıs 2025 tarihinde toplanarak Kesin Hesap Cetvellerindeki gelir ve gider 

kalemlerini inceleyerek bütçeye göre gerçekleşmeleri analiz etmiştir. Belediyemizin 2024 yılı 

kesin hesabının görüşüldüğü bu oturumda belediyemizin yapmış olduğu giderlerle ilgili 

olarak sizlere bilgi vereceğim. Bildiğiniz gibi Kesin Hesap bütçe ile verilen bir yıllık harcama 

yapmak ve gelir elde etme çerçevesinde kamu idarelerinin bir yıllık gelir ve harcamalarının 

sonuçlarını ortaya koyan bir rapordur. Kesin hesap uygulaması ile kamu kurumlarına verilen 

harcama yetkisinin kanunlara uygun olarak etkin, ekonomik, verimli bir şekilde kullanılıp 

kullanılmadığının denetlenmesini sağlayarak bütçenin son halkası tamamlanmış olmaktadır. 

Bu itibarla Kesin Hesap raporunun kamu idaresi tarafından hangi kamu kurumu hizmetine ve 

ne tutarda harcama yapıldığını ve kaynakların ne tutarda gelir elde edildiğini göstermektedir. 

Belediyeye meclisimiz 2024 yılı için belediye yönetimine gider yapma ve gelir elde etmeye 

yetkisi vermiştir. Belediyemizin bütçe uygulaması ve sonuçlarının meclis üyeleri arasından da 

seçilen Denetleme Komisyonumuz tarafından 45 gün süreyle ciddi bir şekilde denetlenmiştir. 

Diğer yandan belediyemizin 2024 yılı hesap ve işlemleri Sayıştay Denetçileri tarafından çok 

kapsamlı ve detaylı bir şekilde denetlenerek belediye 2024 kesin hesabının niteliğine, amaç ve 

gayesine uygun şekilde görüşülmesini temenni ediyorum. Gider bütçesi olarak meclisimiz 

2024 yılı bütçesinde toplam 1 milyar 729 milyon 146 bin TL ödenek tahsisi yapmıştır. 

Enflasyon ve bunun yarattığı fiyat artışları nedeniyle özellikle zorunlu giderlerimiz, personel 

ve cari giderler karşılamak için yılsonuna doğru 350 milyonluk ek bütçe yapılmıştır. Yılsonu 

ödenek toplamı 2 milyar 79 milyon 146 bin TL'dir. Yılsonu bütçe gideri ise 1 milyar 662 

milyon 601 bin 605 TL olarak gerçekleşmiştir. Yapılan bütçeye giderlerinin dağılımı ise; 

memur ve personel giderlerine 355 milyon 977 bin 158 TL 42 kuruş. Memur ve personellerin 

SGK primleri 29 milyon 126 bin 493 TL 73 kuruş. Mal ve hizmet alım giderleri 1 milyar 48 

milyon 471 bin 197 TL 3 kuruş. Mal ve hizmet giderlerinin detaylarını sizlerle paylaşacağım. 

KYK'lı personel maaş ve kıdem tazminatları 789 milyon 501 bin 547 TL. Kırtasiye, büro 

malzemeleri, periyodik yayın, baskı, cilt giderleri 5 milyon 817 bin 157 TL. Elektrik gideri 26 

milyon 991 bin 361 TL. Su gideri 15 milyon 772 bin 931 TL. Akaryakıt ve yağ alımları 31 

milyon 980 bin 206 TL. Spor malzemeleri, zirai ilaç, çimento, bahçe malzemeleri, elektrik, 

boya, çöp varili, çalı süpürgesi, tüp dolabı, temizlik ve benzeri giderler 20 milyon 42 bin 807 

TL. Yurtiçi ve sürekli görev yollukları, yurt dışı geçici yolluklar giderleri 702 bin 817 TL. 

Görev giderleri, mahkeme harç ve giderleri, kamulaştırmasız el atma giderleri, vergi, resim ve 

harç giderleri 15 milyon 992 bin 246 TL. Posta, telefon, internet giderleri 5 milyon 148 bin 

715 TL. İlan giderleri 1 milyon 934 bin 400 TL. Etüt, proje, bilgisayar hizmet alımı, sigorta, 

seyahat kartı gibi giderler 3 milyon 797 bin 367 TL. Kira gideri 1 milyon 932 bin 890 TL. 

Destek, Temizlik İşleri Müdürlüğü’nün araç ve iş makinaları kiralama giderleri 56 milyon 55 

bin 937 TL. Diğer hizmet alımlarında Kültür ve Spor İşleri Müdürlüğü’nün eğitmen ücretleri, 

haber servis ücretleri, sosyal medya yönetimi, TVBEK yayınları, turnuva organizasyonları, 

tanıtım, film yapım, fuar gibi harcamalar ise 51 milyon 484 bin 805 TL. Tanıtma, ağırlama, 

tören, fuar organizasyon giderleri 2 milyon 513 bin 280 TL. Büro ve iş makina, tesisat, 

bilgisayar, yazılım alım ve bakım onarım, iş makinalarının taşıt bakım onarım gideri 18 

milyon 802 bin 726 TL'dir. 63 milyon 397 bin 358 TL 82 kuruş sermaye giderleri vardır. 

Sermaye giderlerinin detayları ise şöyledir; Park bahçe ekipmanları ve oyun giderleri, makine, 

tesisat, laboratuvar malzemeleri ve bilgisayar alımları 7 milyon 34 bin 479 TL. Metal ürün 
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alımları, proje giderleri 7 milyon 644 bin 600 TL. Kamulaştırma giderleri 12 milyon 880 bin 

843 TL. Hizmet tesisleri 4 milyon 656 bin 201 TL. Yol yapım giderleri 739 bin 200 TL. 

İnşaat malzemeleri ve diğer giderler 21 milyon 467 bin 672 TL. Bina, tesis ve atölye ve 

benzeri bakım harcamaları 8 milyon 974 bin 361 TL. 39 milyon 999 bin 802 TL 22 kuruş faiz 

giderleri vardır. Bunun 22 milyon 921 bin 635 TL 80 kuruşu kredi, 16 milyon 178 bin 166 TL 

42 kuruş yapılandırılan vergi borçlarına ait gecikme zamlarıdır. 35 milyon 784 bin 526 TL 85 

kuruş cari transfer giderleri ise şöyledir; SGK, Emekli Sandığı ödemeleri 10 milyon 971 bin 

688 TL. Birlik ve dernek, belediye birlikleri ve spor derneklerine 3 milyon 350 bin 741 TL. 

İller Bankası sermaye payı, genel bütçe ve Büyükşehir aktarmaları 18 milyon 446 bin 534 TL. 

Sosyal transferler, harçlıklar 3 milyon 15 bin 561 TL'dir. 2 milyon 245 bin 68 TL 74 kuruş 

sermaye transferleri olarak gerçekleşmiştir. Bu tutar İzmir Kalkınma Ajansı’na gönderilen 

paylardan oluşmaktadır. 88 buçuk milyon Bayraklı Belediyesi A.Ş'ye yapılan sermaye artırımı 

ödemesi vardır. Değerli arkadaşlarım, belediyemizin kendisine bütçeyle tahsis edilen toplam 2 

milyar 79 milyon 146 bin TL ödeneğin %80’i oranında gider gerçekleştirmesi yapmıştır. Beni 

dinlediğiniz için hepinize teşekkür eder, meclisi saygıyla selamlıyorum. Şimdi gelir kısmıyla 

alakalı Alim Bey’e teslim ediyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Alim Bey buyurun. 

Alim ÇANKAYA- Teşekkür ediyorum. Sayın Başkan, sayın meclis üyeleri 2024 yılı gelir 

bütçesi 2 milyar 79 milyon 146 bin TL gelir elde edileceği öngörülmüştür. Yılsonuna kadar 1 

milyar 835 milyon 658 bin 134 TL 65 kuruş gelir tahakkuk ettirilmiştir. Tahakkuk ettirilen 

tutarın 1 milyar 445 milyon 467 bin 671 TL'si tahsil edilmiştir. Tahakkuka göre tahsil oranı 

%79 seviyesinde gerçekleşmiştir. Gelir türlerine göre tahakkuk eden ve tahsil olunan gelirler 

şöyledir; mülkiyet üzerinden alınan vergiler toplam tahakkuk 301 milyon 124 bin 873 TL. 

2024 yılı tahsilatı ise 254 milyon 987 bin 914 TL’dir. Dâhilde alınan mal ve hizmet vergileri 

yani elektrik tüketimi, haberleşme, ilan, reklam, eğlence, çevre temizlik vergisi gibi 59 milyon 

583 bin 420 TL tahakkuk etmiş, tahsilatı ise 52 milyon 685 bin 094 TL’dir. Harçlar 34 milyon  

244 bin 481 TL tahakkuku olmuş, 31 milyon 690 bin 343 TL tahsilatı yapılmıştır. Başka 

yerde sınıflandırılmayan vergiler genel olarak tahakkuku 20 milyon 919 bin, milyonlara 

alıştık söylemeye, 20 bin 919 TL tahsilatı ise 3 milyon 197 bin TL'dir. Mal ve hizmet satış 

gelirleri, şartname, basılı evrak, muayene, denetim, yurt, spor ve benzeri 213 milyon 036 bin 

866 TL tahakkuka karşılık 213 milyon 036 bin 866 TL tahsilat yapılmıştır. Kurumlar hasılatı 

815 bin 36 TL tahsilatı ise 815 bin 36 TL'dir. Kira gelirleri 12 milyon 381 bin 087 TL 

tahakkuk edilmiş buna karşılık 9 milyon 016 bin 119 TL tahsilatı yapılmıştır. Diğer teşebbüs 

ve mülkiyet gelirleri 1424 TL tahakkuk 1424 TL tam olarak tahsilatı yapılmıştır. 

Kurumlardan ve kişilerden alınan yardım ve bağışlar sıfırdır. Proje yardımları 1 milyar 883 

bin 736 TL, tahakkuk eden tahsilatı olan 1 milyar 883 bin 736 TL'dir. Faiz gelirleri 12 milyar 

133 bin 699 TL tahsilatı ise 12 milyon 128 bin 476 TL'dir. Kişi ve kurumlardan alınan paylar 

777 milyon 732 bin 857 TL tahsilatı ise 777 milyon 582 bin 033 TL'dir. Para cezaları 368 

milyon 583 bin 264 TL, tahakkuk 45 milyon 929 bin 863 TL tahsilatı vardır. Diğer çeşitli 

gelirler tahakkuk 11 milyon 316 bin 970 TL tahsilat ise 7 milyon 868 bin 956 TL’dir. 

Taşınmaz satış gelirleri 43 milyon 613 bin 717 TL tahakkuk 39 milyon 778 bin 605 TL 

tahsilat. Toplamda ise 1 milyar 835 milyon 638 bin 134 TL 65 kuruş tahakkuka karşılık 1 

milyar 446 milyon 593 bin 448 TL 60 kuruş tahsilatı yapılmıştır. Bütçe kullanımında 

gösterilen Başkanımız dâhil titizliğe ve bürokratlarımızın başarılı çalışmalarına teşekkür eder 

hepinize saygılar sunarım.  

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Evet önerge hakkında AK Parti Grubundan 

söz almak isteyen? 

Emre DEMİR- Sayın Başkan, kıymetli üyeler hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Kesin 

Hesabın dışında şunu da ifade etmek istiyorum, Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Sayın 

Özgür ÖZEL’e yapılan saldırıyı bizler de ki biliyorsunuz ilimizdeki Genel Sekreterimizden 
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Cumhurbaşkanımıza kadar herkes Grup Sözcümüze kadar bu konuyu lanetledi. Biz de siyaset 

kurumuna yapılan bu saldırıyı kesinlikle kabul etmiyoruz tekraren sizlerin nezdinde Sayın 

ÖZEL’e de geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz Cumhur İttifakı Grubu olarak. Değerli 

arkadaşlar, Kesin Hesap nedir biraz önce Alim Bey, Fatih Bey, Mehmet Beyler okudular 

teşekkür ediyoruz. Bu arada kitapçığı hazırlayan arkadaşlara da teşekkür ediyoruz kimisinin 

gözü bozuk bizim arkadaşlardan göremiyoruz biraz daha yazıları büyütürsek diğer seneye 

minnettar oluruz. Kesin Hesap nedir? Bir gelir vardır bir gider vardır, bunlarla yapılan 

hizmetler vardır, müdürlüklere ayrılan bütçeler vardır. Bunları burada yıllardır konuşuyoruz 

ki sağ olsun arkadaşlar da ifade etmeye çalıştılar. Biz Kesin Hesabın tabii konuşulduğu 

dönemde şurayı da atlamamak lazım bakınız burada hemen bizlere verilen kitapçık pardon 

kâğıtlarda göreceksiniz bir Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü var net bütçesi 20 

milyon TL Basın Yayın Halkla ilişkiler Müdürlüğünün. Bu Basın Yayın Halkla İlişkiler 

Müdürlüğü ne yapar? Belediyemizin sanırım basın yayın organlarından birisinden 

bahsediyoruz doğru mu? Sosyal belediyecilik yapacağım diye iddia eden Cumhuriyet Halk 

Partili Belediye Başkanının Belediyesinden bahsediyoruz. Aynı zamanda bir de Sosyal 

Yardım İşleri Müdürlüğümüz var. Onun bütçesi ise net bütçesini önce bütçeyle verilen 

ödeneğini söyleyeyim burada Sosyal Yardım İşler Müdürlüğümüze bir 25 milyon verilmiş net 

bütçede de 36 milyon olmuş. Neredeyse bunun üçte bir buçuğu kadar sadece basın yayına bir 

bütçe ayrılmış burada biz bunu görüyoruz. Onunla beraber Kadın ve Aile Hizmetleri 

Müdürlüğümüz de var. Neydi motto? Kadınlarımız, çocuklarımız için geleceğimiz için 

Bayraklı’ydı. Burada da bir 15 milyonluk bütçe ayrılmış. Yine notlarımda tabii bunları 

toparlayacağım ama ifade etmekte fayda vardır diye biliyorum çünkü maalesef bazen bu 

dönemi baz almadan söylüyorum muhakkak araştırmışsınızdır, arkadaşlar buraya önümüze 

konulan mali hesabın pardon Kesin Hesabın kitapçığına bakmadan gelip müdürlüklerimizden 

verilen metni okuyarak bizlere burada bir sunum yapıyorlar. Bir de Kütüphane 

Müdürlüğümüz var. Kütüphane Müdürlüğümüze harcanan bütçe ise pardon ayrılan bütçe ise 

net bütçesini söylüyorum sizlere 13 milyon 710 bin lira. Değerli arkadaşlar, burada bütçenin 

verimini kullanıp kullanılmadığını tabii ki tartışabiliriz keşke Sayın ÖNAL da burada olsaydı. 

Bütçelerin nasıl kullanılacağını hep beraber tartışabiliriz fakat maalesef bakınız bugüne kadar 

hiçbir plan bütçede yani hiçbir kesin hesapta bunları dile getirmemiştik ama görünen o ki ilk 

yılı nasıl giderse bütçelerin ki 2025 yılı bütçesini de göreceğiz Sayın ÖNAL’ın bütçesini de 

ama buradan giden Belediye Başkanına da ithafen söylemek istiyorum iki yumurta bir boyoza 

tabela yaptırdığını pardon amblem yaptırdığını söylüyordu. İki yumurta bir boyoza ve aynı 

zamanda bütçe yanlış kullanılınca işte Bayraklı bu hale geliyor. Maalesef bütçe 2009'dan 

bugüne dek kesinlikle verimli kullanılmamıştır, kullanılacak gibi de durmuyordur. Neden? Bir 

Belediye Başkanı göreve gelir ve göreve geldiğinde özellikle ilk 1 yılı anıldığı konular kendisi 

için çok önemlidir. Burada eylemlerle, grevlerle anılan bir Belediye Başkanı oldu Sayın 

ÖNAL maalesef, üzülerek takip ettik bunları ki göreceğiz önümüzdeki günlerde umarım 

böyle şeyler yaşanmaz umarım emekçilerimizin maaşları zamanında ödenir ama bütçeyi ne 

kadar doğru kullandığımızı veyahut da kullandığınızı hep beraber burada tecrübe edeceğiz. 

Daha konuşacak çok şeyim var bu konularla ilgili fakat Kesin Hesabın konusunu da dağıtmak 

istemiyorum. Burada bir ufak temenni ile geçiştirmek istiyorum bu konuyu ve değerli 

arkadaşlar Cumhur İttifakı Grubu olarak da bu Kesin Hesabına şu an söylemek istiyorum 

Sayın Başkan ret oyu veriyoruz, teşekkür ederim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Sizden başka konuşma yapacak olan? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Tamam, Kesin Hesap hakkında eğer AK 

Parti Grubundan ya da Milliyetçi Hareket Partisinden söz almak isteyen meclis üyemiz yoksa 

Özlem Hanım’a… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Tamam, siz de dilek temennide alacaksınız. 

O zaman önce Plan Bütçe Komisyonu Başkanımız cevap versin. 

Mehmet TOPTAŞ- Değerli arkadaşlarım ben de gerçekten Mali İşler Müdürümüze, 

çalışanlarına, mali işlerden sorumlu Başkan Yardımcımıza çok teşekkür ediyorum. Çok titiz 

bir çalışma yaptılar. Evet, bize özet çıkardılar biz özete göre zaten çalışmamızı yaptık ama 

burada yanlış bir anlaşılma da var. Şu var, Basınla ilgili arkadaşımız 20 milyonun çok 

olduğunu söyledi. Şimdi Muhtarlık İşleri Müdürlüğümüzün 4 milyon 173 bin lira, Basın 

Yayının 20 milyon lira. Şimdi biz Basına para verdiğimiz değil bu o personel giderleri, çok 

sayıda personel çalışmakta bizim Basında, Basın Tanıtımda. Bütün etkinliklerde arkadaşlar 

gece gündüz çalışan bir birim orası dolayısıyla törenlerde, etkinliklerde gelen 

arkadaşlarımızın yani personel maaşlarından kaynaklanmakta. Zaten şu bütçeye baktığımız 

zaman doğru dürüst yani bu bütçe o kadar cüzi bir bütçe ki keşke diğer ilçe belediyeleri gibi 

devasa bütçelere sahip olsak Menemen gibi, Aliağa gibi bütçelere sahip olabilsek, yok. Çünkü 

mahalle sınırlarımız, ilçe sınırlarımız o kadar dar ki evlerden aldığımız molozları bile bir yere 

bir günlüğüne, iki günlüğüne atacağımız yer yok. Yani bizim sınırlarımızın yeniden 

genişletilmesi lazım ki Bayraklı Belediyesine özellikle yeni yerler, araziler bize tahsis edilirse 

bütçemiz büyür bu rakamları hiç konuşmayız. Keşke Basına 20 değil de 50 versek, 50 

ayırabilsek. Biz Basına verdiğimiz para değil bu bir yanlış anlaşılma onu bir dile getireyim. 

Emre DEMİR- Kaç tane personel var şu Basın Yayın Halkla İlişkiler Müdürlüğünde? 

Mehmet TOPTAŞ- Ona bir dilekçe ile sorarsanız bende bilmiyorum ama herhalde 20 

milyonun 15 milyonu personel giderleridir. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Mehmet TOPTAŞ- Gerçekleşen 11 evet, gerçekleşen personel giderleri arkadaşlar bu. Biz 

Basına para vermiyoruz yani ilan reklamı dışında resmi ilanların dışında bir para ödemiyoruz. 

Yani denetlemede de zaten arkadaşlarımız inceledi. Özel Kalemin de öyle, neredeyse Özel 

Kalem giderlerine baktığınız zaman Belediye Başkanı çayın, kahvenin bile parasını neredeyse 

cepten ödeyecek yani o duruma geldi. Bunların çoğu personel giderleri zaten bu bütçenin 

%80’i personele gidiyor. Belediye Başkanımızın yıllardır yakındığı aylardır yakındığı da o. 

Evet, teşekkür ederim. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi sevgili meclis üyelerim hepinizden 

ricam söz almak isteyen meclis üyelerimize mikrofon verilsin, o haliyle ifadelerini 

tamamlasınlar. Bunun dışında lütfen hatip konuşurken hatibin sözünü bölmemeye, birbirimizi 

dinlemeye özen gösterelim. Bu konularla ilgili en son lafı Grup Başkan Vekilimize 

bırakacağım en son sözü. Ondan önce sanırım Muhammet Bey söz almak istedi, tekrar 

soruyorum söz almak isteyen? Buyurun, en son size Özlem Hanım vereceğim sonra oylamayı 

gerçekleştireceğim tekrar karşılıklı atışma olmasın. 

Muhammet ŞAHİN- Şimdi az önce bir konu olduğu için, Bayraklı’yı ilgilendiren bir konu 

olduğu için bütün arkadaşlara iyi akşamlar diliyorum. Şimdi Mehmet Bey bu bütçe ile ilgili 

kaç kişinin Basın Yayında çalıştığı ile ilgili bir şey tez ortaya attı ama kendisi kaç kişi 

çalıştığını bilmiyor. Yani kaç kişi çalıştığını bilmeden bu kadar bütçenin kullanıldığı ile ilgili 

yorum yapması da kendisi de mali müşavir, hesap uzmanı ama… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kişisel olarak birbirimize değil Başkana 

karşı konuşalım. 

Muhammet ŞAHİN- Çok uygun bir durum olmadı. Bunu bilerek konuşmak lazım, kaç kişi 

çalışıyor sebebi bu… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Muhammet ŞAHİN- Şimdi sizin yaptığınız hesaba göre burada 40 kişinin çalışması lazım. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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Muhammet ŞAHİN- 40 kişinin çalışması lazım ki böyle bir bütçeyi ancak kaldırsın. Yani 

Bayraklı Belediyesi gibi bir yerde bir Basın Yayında çalışması da abesle iştigal zaten. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Bir müsaade edelim hatibin sözünü 

tamamlamasına ondan sonra herkes konuşmak isteyen herkes sırayla konuşabilir. 

Muhammet ŞAHİN- Bir ikincisi bütçeyle ilgili bir şey söyledi, şimdi burada hazırlanan 

bütçelerde Bayraklımızı ilgilendiren en önemli hususların bütçeleri ile ilgili daha az ayrıldığı 

ve diğer konularla ilgili daha fazla ayrıldığı zaten Emre Bey de bunu az çok ifade etmek 

durumunda kaldı. Burada bir diğer konu da Mehmet Bey'in söylediği işte burada personel 

giderlerinin çok fazla olduğu yani Bayraklı Belediyesi kurulduğunda bu personelleri sıfırdan 

alan arkadaşlar Cumhuriyet Halk Partisinin Belediye Başkanıydı. Her gelen Belediye Başkanı 

oy kaygısıyla, oy alacağım diye… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kesin Hesap ile ilgili konuşursanız… 

Muhammet ŞAHİN- Oy alırsa, vatandaşları burada umut bekletip belediye personeli olarak 

alırsa ve burada bugün de yönetilmez bir hale gelir. Personel giderleri de bütün belediyelerde 

olduğu gibi Cumhuriyet Halk Partinin İzmir'de %70 %80 dolaylarında. Bununla ilgili de 

Sayıştay’ın raporları da var yani yüzdelik olarak ama şirketler üzerinden arkadan dolanıp 

personel sürekli personel alımı durumları var. Evet, yani bunu bu hale getiren, yönetilmez 

hale getiren buradaki meclis üyeleri değil, Bayraklılı vatandaşlar da değil Cumhuriyet Halk 

Partisi’nin bugüne kadar Bayraklı Belediyesi’ni yöneten arkadaşlarımız, teşekkür ediyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi Sayın Meclis Üyem Emre Bey, sizin 

sorunuza cevap vereyim. Basın Yayın birimimizde 34 tane personelimiz çalışıyor, 

meclisimizin bilgisine sunalım. Bunun dışında evet bütün ayrılan 20 milyon ödeneğin 11 

milyonunun kullanıldığını kitapçığı dikkatle incelediğinizde zaten görebilirsiniz. Ayrıca 

bunların hepsi de Basın Yayın’ın bütün basım ve matbaa, karton, afiş gibi giderleri. Bu açıdan 

bakıldığında da gayet makul olduğunu söyleyebiliriz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi konumuz Kesin Hesap, Kesin 

Hesaptan ayrılmadan son olarak Cumhuriyet Halk Partisi Grup Başkan Vekiline söz verip 

oylamayı başlatacağım. Çünkü oylamanın bir kısmı ad okuma yöntemiyle yapılacak bir kısmı 

işaret oylaması yöntemiyle yapılacak. Özlem Hanım buyurun. 

Özlem AVCI- Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, Kesin Hesapla ilgili küçük 

bilgi vermek istiyorum. Öncelikle ifade etmek isterim ki belediyemizin kendisine tahsis 

edilmiş olan 2 milyar 79 milyon liralık bütçenin tamamına akılcı şeffaf ve hizmet odaklı bir 

şekilde kullanmıştır bu da bir başarıdır. Zaten incelediğimizde bu bütçenin yarısından 

fazlasını personel, zorunlu personel giderlerine harcıyoruz. Onun dışında Basın Yayınla ilgili 

Sayın Grup Başkan Vekiline şöyle bir bilgi vermek isterim; sosyal yardımlar zaten bizim 

önceliğimiz bunu her yerde de görebilirler. Ancak belediyecilik sadece hizmet üretmek değil 

bu hizmeti kamuoyuna, vatandaşa güçlü bir şekilde anlatmakla geçiyor. Bunu da Basın ve 

Yayın Müdürlüğümüz yapıyor. Sosyal medya bilgilendirmeleri ve organizasyon faaliyetlerini 

de yürütüyorlar aynı zamanda. Yani bakıldığı zaman Kesin Hesaba da 2024 yılında ne kadar 

şeffaf, halkçı ve katılımcı bir yönetimle yürüttüğümüzü görebilirler. Teşekkür ediyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi oylama, Özlem Hanım parti adına 

oylamaya geçeceğim şimdi. Bayraklı Belediye Meclisi'nin 02.05.2025 tarihli toplantısında 

komisyonumuza havale edilen birinci madde yani bu şeyle ilgili 2024 yılı Kesin Hesabıyla 

ilgili vergi gelirleri birinci madde dışındakileri işaret oylama yöntemiyle oylanmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Şimdi ilk olarak kâtip üyeden okumasını 

rica edeceğim. 
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2024 Mali Yılı Kesin Hesap Oylaması 

 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU 

2024 YILI KESİN HESAP RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.05.2025 tarihli toplantısında komisyonumuza 

havale edilen 24.04.2025 gün ve 3285396 sayılı Mali Hizmetler Müdürlüğü ifadeli 

Başkanlık önergesi Plan ve Bütçe Komisyonunun 05.05.2025 tarihli toplantısında 

incelendi. 

A)-GELİR BÜTÇESİ EKONOMİK SINIFLANDIRMASI: 

 

      Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 11. Maddesi gereği 2024 Mali 

yılına ait Gelir Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik Kodlarında yapılan inceleme sonucunda: 

2024 Mali Yılı Tahmini Gelir Bütçesine göre, Gelir Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik 

Kodları ve Gerçekleşmeleri aşağıdaki tabloda gösterildiği şekilde gerçekleşmiştir: 

Bütçe Gelirinin Türü 
Başlangıç Bütçesi 

İle Tahmin Edilen 
Ek Bütçe 

Toplam Tahmini 

Bütçe 

2024 Yılı Net 

Tahsilatı 

Vergi Gelirleri 455.357.000,00  455.357.000,00 338.997.868,45 

Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri 364.271.000,00  364.271.000,00 221.818.069,52 

Alınan Bağış ve Yardımlar ile 

Özel Gelirler 2.000,00  2.000,00 
1.883.736,08 

Diğer Gelirler 759.597.000,00 350.000.000,00 1.109.597.000,00 842.986.391,68 

Sermaye Gelirleri 150.005.000,00  150.005.000,00 39.778.605,31 

Ret ve İadeler (-) -86.00,00  -86.000,00 0,00 

 TOPLAM 1.729.146.000,00 350.000.000,00 2.079.146.000,00 1.445.464.671,04 

2024 Mali Yılı  Gelir Bütçesi :  2.079.146.000 ,00 -TL 

2024 Mali Yılı Gerçekleşen Gelir Bütçesi :  1.445.464.671,04.-TL 

2024 Mali Yılı Bütçesi Gerçekleşme Oranı :  %70 

2024 MALİ YILI TAHMİNİ GELİR BÜTÇESİ VE GERÇEKLEŞME TABLOSU  

Bütçe Gelirinin Türü 

 

 Vergi Gelirleri 338.997.868,45. 

 

Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Ad okuma yöntemiyle oylayacağız. 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul. 

Mehmet Cengiz SARIOĞLU- Kabul. 

Erkan ARSLAN- Kabul. 

Mert YAŞAR- Kabul. 

Leman TUNUS- Kabul. 

İsmail SARI- Kabul. 

Mehmet TOPTAŞ- Kabul. 

Alim ÇANKAYA- Kabul. 

Fikret KARABAĞ- Kabul. 

Fatma AKÇAM- Kabul. 
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Erol GÜDÜCÜ- Kabul. 

Murat Rıza ÇİFTÇİLER- Kabul. 

Özgür İNLİ- Kabul. 

Tolga CİRİTOĞLU- Kabul. 

Haydar ÖZKAN- Kabul. 

Yusuf METİN- Kabul. 

Fatih YÜCESAN- Kabul. 

Yasin TOK- Kabul. 

Özlem AVCI- Kabul. 

Tufan AYSAN- Ret. 

Reyhan ÖZTÜRK- Ret. 

Emre DEMİR- Ret. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Ret. 

Soner AKBULUT- Ret. 

Aydın KOÇ- Ret. 

Muhammet ŞAHİN- Ret. 

Ali Osman ARSLAN- Ret. 

Mesut BİLGİN- Ret. 

Erdem ÖKSÜZ- Ret. 

Latif AYDEMİR- Ret. 

 

Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri 221.818.069,52 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

Alınan Bağış ve Yardımlar ile Özel Gelirler 1.883.736,08. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

Diğer Gelirler 842.986.391,68. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

Sermaye Gelirleri 39.778.605,31. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

2024 MALİ YILI GİDER BÜTÇESİ KURUMSAL KODLAMASI YAPILAN HER 

BİRİMİN FONKSİYONEL SINIFLANDIRILMASI 1. DÜZEYİ TABLOSU 

 

GENEL KAMU HİZMETLERİ 

 

02-Özel Kalem Müdürlüğü 12.923.799,85. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

05-İnsan Kaynakları Müdürlüğü 808.958.774,97. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 
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10-Bilgi İşlem Müdürlüğü 16.128.168,74. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

18-Yazı İşleri Müdürlüğü 16.722.448,97. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

20-Teftiş Kurulu Müdürlüğü 4.817.927,51. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

25-Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü 11.019.139,22. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

28-Araştırma ve Geliştirme Müdürlüğü 1.522.137,99. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

31-Destek Hizmetleri Müdürlüğü 39.330.591,37. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

37-Mali Hizmetler Müdürlüğü 207.744.674,24. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

50-Muhtarlık İşleri Müdürlüğü 3.225.939,54. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

58-Arşiv Müdürlüğü 1.890.402,43. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

KAMU DÜZENİ VE GÜVENLİK HİZMETLERİ 

 

24-Hukuk İşleri Müdürlüğü 12.410.901,35. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

45-Zabıta Müdürlüğü 60.267.425,59. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 
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EKONOMİK İŞLER VE HİZMETLERİ 

 

33-Fen İşleri Müdürlüğü 76.895.207,87. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

38-Park ve Bahçeler Müdürlüğü 32.621.260,66. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

40-Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü 9.493.598,50. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

46-Veterinerlik İşleri Müdürlüğü 7.431.978,98. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

55-Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü 60.819.499,17. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 

 

30-Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğü 2.824.704,88. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

43-Temizlik İşleri Müdürlüğü 54.475.593,39. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

56-İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü 4.743.782,82. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

İSKÂN ve TOPLUM REFAHI HİZMETLERİ 

 

32-Emlak İstimlak Müdürlüğü 25.831.482,02. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

34-Kentsel Tasarım Müdürlüğü 797.758,36. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

35-İmar ve Şehircilik Müdürlüğü 32.788.677,27. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 
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39-Plan Proje Müdürlüğü 5.277.740,69. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

44-Yapı Kontrol Müdürlüğü 19.478.822,50. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

59-Harita Müdürlüğü 7.356.293,38. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

60-Etüt Proje Müdürlüğü 4.537.945,46. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

SAĞLIK HİZMETLERİ 

 

41-Sağlık İşleri Müdürlüğü 29.168.610,47. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

DİNLENME, KÜLTÜR VE DİN HİZMETLERİ 

 

29-Spor İşleri Müdürlüğü 20.869.459,81. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

36-Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü 32.189.541,25. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

48-Kütüphane Müdürlüğü 6.917.853,78. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

52-Kent Tarihi ve Tanıtım Müdürlüğü 724.221,34. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

SOSYAL GÜVENLİK VE SOSYAL YARDIM HİZMETLERİ 

 

33-Fen İşleri Müdürlüğü 0,00. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

38-Park ve Bahçeler Müdürlüğü 0,00. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 
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42-Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü 22.029.711,79. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

53-Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü 4.701.986,68. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

57-Afet İşleri Müdürlüğü 3.663.542,97. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRILMASI  

 

Ödeme- 18.314.792,80. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

Türk Lirası Cinsinden Banka Hesapların Değişimi- 2.095.307,95. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla 

kabul edilmiştir. 

 

2024 Yılı Taşınır Kesin Hesabı 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Taşınır Kesin Hesabını işaret yöntemiyle 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

Yapılan harcamaların ve tahsil edilen gelirlerin, bütçe ve muhasebe yönetmelik 

hükümlerine uygun olduğu, defter kayıtlarına intikal ettirildiği görülmüş olup. Bayraklı 

Belediyesi 2024 mali yılına ait kesin hesabının gelir bütçesi ekonomik sınıflandırmanın 1. 

düzeyi ile gider bütçesi kurumsal kodlaması yapılan her birimin fonksiyonel 

sınıflandırmasının 1.düzeyi ve Finansmanın Ekonomik Sınıflandırmasının 1.düzeyi ile 

İdare Taşınır Mal Yönetimi Ayrıntılı Hesap Cetveli ve İdare Taşınır Mal Yönetim Hesabı 

İcmal Cetveli incelenmiş olup Bayraklı Belediyesinin 2024 Mali Yılı Kesin Hesabı 

komisyonumuzca oy çokluğu ile kabul edilmiştir. 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Evet komisyon raporumuzu da okuduk. 

Komisyon raporu doğrultusunda da meclisimizde oylamayı gerçekleştirdik. 2024 yılı  

Bayraklı Belediyesi’nin Kesin Hesabı oy çokluğuyla meclisimizden geçmiştir. Hem 

kitapçığın hazırlanmasında hem de Kesin Hesabımızın ortaya konulmasında başta Belediye 

Başkanımız Sayın İrfan ÖNAL olmak üzere tüm bürokratlara, meclis üyelerimize teşekkür 

ederiz. Hayırlısı olsun, hayırlı uğurlu olsun Kesin Hesabımız. Şimdi gündemden devam 

ettiğimizde dilek ve temennilere geçeceğiz. 

 

IV- DİLEK VE TEMENNİLER 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Dilek ve temennilerde söz almak isteyen? 

Söz almak isteyen yok mu? Buyurun. Mikrofonu Latif Bey’e iletebilir miyiz? Bu tarafta. 

Latif AYDEMİR- Teşekkür ederim. Sözlerime başlarken öncelikle Cumhuriyet Halk Partisi 

Genel Başkanı Sayın Özgür ÖZEL Bey’e yapılmış olan saldırıyı şiddetle kınıyorum. Bu arada 
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terörsüz Türkiye programı içerisinde başlatılıp Sayın Sırrı Süreyya ÖNDER Beyefendi’ye de 

ve partisine ve camiasına da baş sağlığı diliyorum. Ayrıca buraya gelmeden önce Teras 

Cafe'deydim. Gerek hizmet gerek servis, çalışan arkadaşlarımızın hepsi dört dörtlük. Oradaki 

beni görüp de vatandaşın ricasını buradaki ilgili birimdeki arkadaşlarımla paylaşmak 

istiyorum. Burada bahçe kısmındaki servisin self servis olması sebebiyle oradaki oturan yaşlı 

insanlarımızın özellikle ricaları kapalı kısma nasıl servis yapılıyorsa bahçeye de bu şekil 

servis beklediklerini dile getirdiler. Konu ile ilgili arkadaşlarımız notlarını da alma imkânları 

olursa sevinirim. Ayrıca bugün Osmangazi Mahallemizin ilgili konuya geçmeden önce 

Hıdırellez’imizi kutladık Doğançay Mahallemizde. Orada emeği geçen başta Sayın 

Başkanımıza ve tüm halkımızın gösterdiği katılımla muhtarımız ablamıza ve emeği geçen 

bilhassa Zabıta Ekibimize çok çok teşekkür ediyorum güzel, harika bir programdı. Osmangazi 

Mahallemizde Şehit Uzman Çavuş Ali Akdoğan İlkokulu’nun önünde bulunan mazgal ve 

etrafı ile ilgili mahalle sakinlerimizin bir ricası var. Şehit Polis Fethi Sekin Sokağı tabelası 

Osmangazi Mahallemizde Ahmet Taner Kışlalı Parkı köşesine konulmuş, sokak girişinde şu 

an itibariyle yerde bulunduğunu dile getirdiler. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Bir daha söyleyebilir misiniz adresi? 

Latif AYDEMİR- Şehit Polis Fethi Sekin Sokağı tabelası Osmangazi Mahallesi Ahmet Taner 

Kışlalı Parkı'nın önüne konulmuş şu an yerde duruyor. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- İlgili birim hemen ilgilensinler, teşekkürler. 

Latif AYDEMİR- Ayrıca Osmangazi Mahallemizde Ahmet Taner Kışlalı Parkında bulunan 

deprem konteynerlerinin koyulduğu ilk günden beri başıboş, sahipsiz ve açık kaldığı kapısının 

da yine ilgili arkadaşlardan ricamızdır. Bayraklı geneli olarak da çoğu parkımızda engelli 

lavabosu olmadığını dile getirdi buradaki vatandaşlarımız, birçok parklarında içinde 

biliyorsunuz muhtarlıklarımız var genelde. Yine Osmangazi Mahallemizden Şehir 

Hastanemize ulaşımla ilgili eğer buradaki arkadaşlarımızın arasında Büyükşehirde Ulaşım 

Komisyonunda, ESHOT’ta olan var ise çünkü yediye iki oradaki görevlendirmeler oradaki 

vatandaşlarımızın da Şehir Hastanesi için iki bazen üç vesait yaptıklarını dile getirdiler. 

Ayrıca Osmangazi Şehit Polis Uğur Sarıkaya Parkı unutulmuş, kaderine terk edilmiş gibi 

telkinde bulundu arkadaşlarımız. Burayla ilgili şikâyetlerini dile getirip gerekli temizlik ve 

bakımlarda özellikle de sulama ile ilgili bazı yerlerin kurak bir şekilde olduğunu dile 

getirdiler. Bir de son zamanlarda bu sahipsiz sokak hayvanları ile ilgili kamuoyunda bazen 

tepkilere neden olan sokak hayvanları düzenlemesi meclisten geçti biliyorsunuz ve yasallaştı. 

Hayvanları Koruma Kanuna göre bakıma ihtiyacı olan ya da kısırlaştırılması gereken sokak 

hayvanları tedavisi tamamlandıktan sonra alındığı sokağa geri bırakılıyordu. Sokaktaki 

hayvanları tedavi ve kısırlaştırma amacıyla olmaksızın toplayıp yerinden etmek kanunen 

yasaktı. Ancak yeni düzenleme ile birlikte aşıla ve kısırlaştır yerine bırak metodu yürürlükten 

kaldırıldı. Meclisten geçen yeni yasa sokaktaki tüm köpeklerin toplanarak sahiplendirilinceye 

kadar barınaklarda bakılması hükmediyor. Yerel yönetimlere ise bakımevi kurmaları, mevcut 

şartları iyileştirmeleri için 31 Aralık 2028'e kadar süre tanınmış.  Edindiğim bilgiye göre 

birçok ilçe belediyesine bu arada müfettiş gelmiş bu sokak köpekleri ile ilgili şikâyetleri 

Veteriner Müdürlüğümüzün bir çalışması var mı? Ya da hayvan barınağımız diğer ilçelerde 

olduğu gibi Bayraklı Belediyemizde var mı? Yok mu? Bununla ilgili bir çalışmamız varsa 

teşekkür ediyorum, herkese hayırlı akşamlar diliyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Size konuyla ilgili ilgili bürokratlar daha 

sonra bilgi versinler. 

Latif AYDEMİR- Teşekkür ederim. 

Özlem AVCI- Veterinerlik İşleri ile ilgili daha önce de konuşmuştuk. Bizim yerimiz küçük 

olduğu için çok fazla hayvan alamıyoruz, biz de sokağa bırakmak istemiyoruz ama… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- İlgili birim gerekli çalışmayı yapıyor yasal 

sürede de tamamlayacak, ayrıntı isterlerse… 
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Özlem AVCI- Evet, onunla ilgili Bakanlık tarafından da yer tahsisi yapılabilirse arkadaşlar da 

yardımcı olursa hep birlikte çalışırız. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Müdürümüz, Armağan Müdürümüz konuyu 

takip ediyor benim de bilgimde zaten. Zaten bu 2028 yılına kadar yapılacak, ayrıntılı bilgiyi 

istiyorsa Latif Bey kendisi Armağan Müdürümüz burada meclis çıkışında bilgi aktarabilir. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi konuyla ilgili şuanda gündem dışı 

konuşmalardaki söz talebi olan arkadaşlara devam etmeme müsaade ederseniz onunla ilgili de 

tekrardan vatandaşa bilgilendirme ilgili birimlerce yapılsın. Sanırım birkaç özel anma adına 

bu ay önemli günlerin olduğu bir aydaydık. Konuşma yapmak isteyen meclis üyelerim vardı, 

Fatoş Hanım buyurun. 

Fatma AKÇAM- Sayın Başkan, kıymetli meclis üyeleri her yıl Mayıs ayının ikinci Pazarı 

Anneler Günü kutlamaktayız. Annelerimizin hayatımızdaki yeri, bizlere kattıkları değeri, 

onlara karşı duyduğumuz sevgi ve saygıyı ifade edebilmek gerçekten çok zor. Annelerimizin 

sevgileri, özveri ve fedakârlıkları her daim yolumuzu aydınlatmaktadır. Annelerimize en 

güzel teşekkür, verilebilecek en iyi hediyenin çocukları ve sahip oldukları ile güven ve 

mutluluk içinde yaşayabilecekleri şiddet, taciz, istismar gibi kötülüklerin onları ve kimseyi 

incitmediği bir hayat, bir dünya olduğuna inanıyorum. Sonsuz sevgileri olan, gölgesi yeter 

dediğimiz annelerimizin, anne adaylarının ve bu eşsiz duyguyu yüreklerinde taşıyan başta 

Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK'ün kıymetli anneleri Zübeyde Hanım olmak üzere şehit 

annelerimizin ve tüm kadınlarımızın Anneler Gününü kutluyorum. Ebediyete intikal eden 

annelerimize de Allah'tan rahmet diliyorum. Teşekkür ederim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi Şehit Polis Fethi Sekin Sokağın 

tabelasıyla ilgili bir bilgilendirme geldi Sayın Başkan Yardımcımdan. 8 Nisan’da şikâyetin 

geldiği gün tekrar takılmış tabela Sayın Latif Bey salondan ayrıldı ama kendisinin bilgilerine.  

Yaklaşık bir ay önce sorun zaten giderilmiş. Kendisini de bu vesileyle anmış olalım kahraman 

polisimizi. Gündem dışı konuşmalarda tekrardan Yusuf Metin, buyurun meclis üyem. 

Yusuf METİN- Sayın Başkanım, kıymetli hazirun hepinizi saygı ve sevgi ile selamlıyorum. 

Biliyorsunuz, 6 Mayıs bundan önceki süreçlerde de ülkemizde bir anma günü. Ben de bununla 

ilgili kısa bir konuşma yapmak istiyorum. Bundan 53 yıl önce 6 Mayıs 1972 tarihinde üç 

fidanımız Deniz GEZMİŞ, Yusuf ASLAN, Hüseyin İNAN o günün egemenleri tarafından 

fizikken elimizden alındılar. Ancak o gün toprağa diktiğimiz bu üç fidanımız milyonlarca 

fidan olarak büyümeye devam ediyorlar. Onlar idam sehpasına giderken ‘Yaşasın tam 

bağımsız Türkiye’ diyenlerdir. Onlar ülkesini seviyordu, insanlığı seviyordu, doğayı 

seviyordu, onlar makam, mevki ve zengin olma peşinde hiç olmadılar. Onlar anılarıyla 

yaşamaya devam edeceklerdir. Saygı, sevgi ve özlemle anıyorum, ışıklar içinde uyusunlar. 

Ayrıca yine çok kısa Sayın Başkanım biliyorsunuz Sırrı Süreyya ÖNDER yakında vefat etti. 

Ailesine, sevenlerine, mensubu olduğu siyasi partiye ve ülkemize başsağlığı diliyorum. Ruhu 

şad olsun, huzur içerisinde uyusun, mekânı cennet olsun. Teşekkür ediyorum, sağ olun. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Teşekkür ederiz. Haydar Bey sizin bir 

konuşma talebiniz var. 

Haydar ÖZKAN- Sayın Başkanım, Değerli meclis üyeleri herkesi saygıyla selamlıyorum. 

Biraz önce arkadaşımız oradan bir şey söyledi biz diğer taraftaki arkadaşlarımız da meclis 

üyesi arkadaşlarımız da bilgilendirilsin diye geçen hafta okumuş olduğum bir ilan vardı… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Evet yapılmıştı aynı metinden bahsediyor… 

Haydar ÖZKAN- Aynı metni orada görsünler diye dağıttık sadece. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şuan Latif Bey salondan ayrıldığı için daha 

sonra izler meclisi ya da buradaysa tekrar geldiğinde söyleriz. 

Haydar ÖZKAN- Tamam. Ben şimdi bu konuyla bu emsal ile ilgili biraz bahiste bulunmak 

istiyorum. Emsal, İzmir ilinde 2020 yılında meydana gelen depremden sonra ekonomik şartlar 
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biraz daha iyileşsin diye alınmış bir karardı. Bununla ilgili Büyükşehir Belediyemizden oy 

birliği ile geçmiş Türkiye'ye örnek olmuş bir karardı. Onunla ilgili o zamanki Büyükşehir 

Belediyesinde görev yapmış meclis üyesi arkadaşlarımın hepsine teşekkür etmek istiyorum. 

Şimdi İzmir’de uygulanan iki türlü emsal var birisi Bayraklı Belediyesi sınırları içerisindeki 

emsal bölümü var. Bu ölümlerin olduğu bölge olduğu için burada ağır, orta, az hasarlı ve hatta 

hasarsız olarak tespit edilen binalarımız için de emsal uygulaması var. Bu da 2026 yılının 

Ekim ayında sona eriyor. Bir de diğer ilçelerimizde orta ve ağır hasarlı olarak tespit edilmiş 

olan binalarımız için emsal kararı çıkartılmıştı, o da 2025 yılının sonunda sonlanıyor. Şimdi 

bununla ilgili, diğer ilçelerle ilgili bir mahkeme kararı vardı onun üzerine tekrar Büyükşehir 

Belediyemizin almış olduğu bir aksiyon sonucu ilçelere gönderilen yazılarla tekrar ilçe 

meclisleri bunları gündemlerine alıp tekrar Büyükşehir Belediyesi'nin Meclisine sunmak 

üzere kararları alıp gönderdiler. Bu konuyla ilgili İzmir Büyükşehir Belediyesi Belediye 

Başkanımız Sayın Cemil TUGAY başta olmak üzere Büyükşehir Belediyesi meclis 

üyelerimize teşekkür etmek istiyorum. Aynı zamanda Konak ilçesi, Bornova ilçesi, Çiğli 

ilçesi, Karşıyaka ilçesi ve Buca ilçesindeki Belediye Başkanlarımıza ve oradaki meclis 

üyelerimize, aynı zamanda bu konuyla ilgili ilgilenen bürokrat arkadaşlarımıza da teşekkür 

etmek istiyorum. Çünkü depremzedelerimizin bu konuyla ilgili çok önemli beklentileri vardı 

onları cevaplandırıyorlar, onları sonuçlandırıyorlar, o konuyla ilgili teşekkür etmek istiyorum. 

Biz Bayraklı Belediyesi'nde bu konuyla ilgili geçmiş dönemde alınmış kararlar doğrultusunda 

faaliyetler Sayın Başkanımız İrfan ÖNAL öncülüğünde, Sayın bürokratlarımızın da 

destekleriyle devam ediyor. Bu konuyla ilgili bilgilendirme yapmak istedim teşekkür ederim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Biz teşekkür ederiz sanırım bir anmayla ilgili 

yine Fatih Bey buyurun. Söz talebi olan varsa bu arada. 

Fatih YÜCESAN- Sayın Başkanım, kıymetli meclis üyeleri hepinizi tekrardan saygı ve 

sevgiyle selamlıyorum. Sayın Başkanım, Bayraklı Belediyesi olarak 3-4 Mayıs tarihlerinde 

Doğançay Mahallemizde çok güzel bir etkinlikle baharın gelişini, Hıdırellez’i hep birlikte 

kutladık. Bu kültürü benimseyen herkesin dileklerinin gerçekleşmesi umuduyla Hıdırellez’in 

tüm insanlık için umut olmasını diliyorum. 19 Mayıs 1919'da Gazi Mustafa Kemal 

ATATÜRK'ün Türk milletinin bağımsızlık inancından aldığı güç ve milli mücadeleyi 

başlattığı tarihi bir gündür. Türk milleti, istiklal mücadelesi boyunca hiçbir millete nasip 

olmayan azim ve cesaretle göğsünü düşmana siper ederek vatanını, bayrağını savunmuş ve 

destansı bir zafer elde etmiştir. Tüm memlekette dalga dalga yayılan milli egemenlik ışığını 

ancak ve ancak gençlerin geleceğe ve ileriye taşıyacağına işaret eden Ulu Önder Mustafa 

Kemal ATATÜRK bu anlamda tarihin sorumluluğunu tüm ümidim gençliktedir diyerek 

bizlere ve gençlere emanet etmiştir. Bayraklı ve İzmir'de yaşayan sevgili genç 

arkadaşlarımızın eğitim hayatlarını sekteye uğrayan iş yaşamından üretimden sosyal hayattan 

ve pek çok şeyden mahrum kalan gençlerimizin yaşadığı zorlukları gittiğimiz her yerde 

görmekteyiz. Maalesef ülkemizin eğitim, ekonomi, genç işsizlik gibi içinde bulunduğu bu 

kötü tablonun gençlerin geleceğe dair kuracağı güzel hayallerini de etkilemektedir. 

Yaşamlarının en kıymetli, en üretken, en keyifli zamanlarını gelecek kaygısını geçirmek 

zorunda bırakıldığı zor zamanlardan geçiyoruz. Müthiş bir beyin göçü yaşamaktayız. Zeki, 

çalışkan, üretken gençlerimiz maalesef geleceklerini onlara maddi ve manevi daha insani 

yaşam olanakları sunan başka ülkelere göç etmek zorunda kalıyorlar. Genel Başkanımız Sayın 

Özgür ÖZEL Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK 'ün huzuruna on binlerce gençlerle Anıtkabir'e 

yürüdüğünde Türkiye Cumhuriyeti'nin Partisi'nin kurucusu liderimiz Mustafa Kemal 

ATATÜRK 'ün huzurunda son yapılan seçimlerin birinci Partisi olmanın gururunu biz 

gençlere yaşattığı için kendisine buradan tekrar teşekkür ediyorum. Şimdi Atamızın Samsun'a 

çıkışının 106. yılında Genel Başkanımızın söylediği gibi; ‘Atam sana söz biz Partini iktidar 

yapmış, ilkelerini iktidar yapmış, aydınlanma ateşini yeniden yakmış gençler olarak bizlere 

bıraktığın ümidim gençliktedir ilkesi doğrultusunda hiç durmadan çalışacağız.’ Bu 
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düşüncelerle 19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı'nı kutluyor başta Gazi 

Mustafa Kemal ATATÜRK olmak üzere Kurtuluş Savaşı'nda bütün kahramanlarını saygıyla 

anıyorum. Teşekkür ederim Başkanım. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Teşekkürler. Buyurun Soner Bey. 

Soner AKBULUT- Sayın Başkan, kıymetli meclis üyeleri hepinizi sevgi ve saygılarımla 

selamlıyorum. Malumunuz içinde bulunduğumuz Mayıs ayı biz gençler için önemli bir 

bayram olan 19 Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor Bayramını yaşatacağımız aydır. Bu 

ayda Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK'ün 19 Mayıs 1919'da Samsun'a çıkarak milli 

mücadelemizi başlattığı kutlu yürüyüşün 106. yıl dönümünü milletçe gurur ve heyecanla 

anacağız. Ben de bu vesileyle genç bir meclis üyesi olarak söz almış bulunmaktayım. Evvela 

şunu belirtmek isterim ki 19 Mayıs yalnızca bir kurtuluş hareketinin başlangıcı değil aynı 

zamanda bu toprakların geleceğini gençliğe emanet eden yüksek bir vizyon ifadesidir. Bu 

vizyon bugün de AK Parti'nin siyaset anlayışının temel taşlarından biridir. Kurucu Genel 

Başkanımız ve Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip ERDOĞAN'ın liderliğinde gençliğe 

yatırım geleceğe yatırım anlayışı ile çok büyük adımlar atılmış, gençliğin önü her alanda 

açılmıştır. Kıymetli hazirun, bizler AK Parti kadroları olarak gençliğe güvenen, onların 

potansiyelini en iyi şekilde değerlendirmeyi hedefleyen bir anlayışın temsilcileriyiz. 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip ERDOĞAN'ın liderliğinde gençliğimizi sadece 

eğitimle değil kültürle, sanatla, sporla, bilimle ve teknoloji ile de buluşturmak için büyük 

atılımları gerçekleştirdik ve gerçekleştirmeye devam ediyoruz. Eğitimde fırsat eşitliğini 

güçlendiren reformlardan gençlik merkezlerine, KYK Yurtlarından Teknofest kuşağına, genç 

girişimcilik desteklerinden spora yapılan yatırımlara kadar birçok alanda gençliğin yanında 

olan, onları yalnız bırakmayan bir irade ortaya konmuştur. AK Parti sadece gençler için 

çalışan değil aynı zamanda gençlerle birlikte çalışan bir harekettir. Bu davada gençlik sadece 

vitrinde değil özde vardır. Belediyelerde, İl Genel Meclislerinde, Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde yer bulan genç temsilcilerimiz bunun en somut örneğidir. Değerli meclis üyeleri, 

kıymetli hemşerilerimiz Cumhuriyetimizin kurucu vizyonuyla uyumlu şekilde gençliğe değer 

veren bir Türkiye ideali ile hareket ediyoruz. Biz gençler geçmişimizin şanlı mirasından güç 

alarak geleceği daha güçlü kılmak için çalışıyoruz. Türkiye yüzyılı yolculuğunda bu bayrağı 

daha yükseğe taşımaya kararlıyız. Bu duygu ve düşüncelerle başta Gazi Mustafa Kemal 

ATATÜRK ve silah arkadaşları olmak üzere tüm şehitlerimizi rahmetle anıyor, milletimizin 

ve tüm genç kardeşlerimizin 19 Mayıs ATATÜRK 'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramını 

yürekten kutluyorum. Ayrıca Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde en genç milletvekili sayısının 

tekrar AK Parti'de olduğunu hatırlatmak isterim ki Türkiye'de, Türkiye Cumhuriyeti'nde 

seçilebilme yaşını da 18'e indiren hükümet Ak Parti’dir. Bu vesileyle AK Parti'nin ve 

hükümetimizin gençlere vermiş olduğu değeri bir kez daha göstermek istiyorum. Teşekkür 

ediyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Buyurun Aydın Bey. 

Aydın KOÇ- Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım hepinizi sevgi, saygı ve 

muhabbetle selamlıyorum. Bugün burada milletimizin köklü kültürel miraslarından biri olan 

Hıdırellez hakkında konuşmak üzere bulunmaktayım. Büyük bir memnuniyet de duyuyorum. 

AK Parti Hükümetimizden önce başlayan ve Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 

ERDOĞAN'ın önderliğinde şekillenen, AK Parti iktidarımızın temel ilkelerinden biri kültürel 

değerlerimizi korumak ve gelecek nesillere aktarmaktır. Hıdırellez birlik ve beraberliğin 

umudun ve bereketin sembolü olarak halkımızın gönlünde müstesna bir yere sahiptir. 

Yüzyıllardır Anadolu topraklarında coşkuyla kutlanan bu gelenek UNESCO tarafından somut 

olmayan kültürel miras listesine dâhil edilerek uluslararası alanda da tescillenmiştir. AK Parti 

Hükümetimizin kültürel miraslarını yaşatma ve sahip çıkma yönündeki gayretleri sayesinde 

bu ve benzeri gelenekler hem korunmakta hem de toplumumuzun ortak değerleri etrafında 

kenetlenmesi sağlanmaktadır. Bugün burada Bayraklı'da gerçekleştirdiğimiz bu kutlama 
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sadece bir etkinlik değil aynı zamanda milletimizin dayanışma ruhunun, kadim 

medeniyetimizin ve manevi değerlerimizin bir yansımasıdır. Bu güzel geleneği hep birlikte 

gelece taşımak, birlik ve beraberlik içinde daha güçlü adımlar atmak hepimizin ortak 

sorumluluğudur. Hızır'ın bolluk ve bereket getirdiğine inanılan bu mübarek gün vesilesiyle 

dualarımızın ve dileklerimizin kabul olmasını temenni ediyorum. Hıdırellez ülkemize bereket 

ve umut getirsin. Hepinize teşekkür ediyorum. 

Muhammet ŞAHİN- 19 Mayıs 1919'da gençliğimize bu bayramı hediye eden ülkemizin 

kurucusu, banisi Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK ve silah arkadaşlarına sonsuz şükranlarımı 

ve minnetlerimi ifade etmek istiyorum. Sayın Başkan, ben daha önceki meclislerde de bunu 

dile getirmiştik. Bayraklı Belediyesi’nin önceki dönemlerde Deprem Etüt Merkezi vardı. 

Vatandaşlarımız binalarının depreme dayanıklı mı veyahut da dayanıklı değil mi bununla 

ilgili Etüt Merkezinden kolaylıkla bilgi alıyordu ve yapılarını kontrol ettiriyordu. Daha önce 

kurulmuş bir kurumdu, Sayın Belediye Başkanı kapatmıştı. Ben tekrar bu Deprem Etüt 

Merkezinin faaliyete geçirilmesini, vatandaşlarımızın da bu durumdan faydalanmasını rica 

ediyorum. Bir ikinci konu da Hıdırellez ile ilgili bir konser yapıldı. Bu konsere gelen 

sanatçıların ücretlerini, burada harcanan miktarın burada öğrenmek istiyorum, bununla ilgili 

bilgi almak istiyorum meclis üyesi olarak, ne kadar harcadınız buradaki konsere? Bir diğer 

husus da geçen mecliste Sayın meclis üyemiz burada hukuk darbesi ile ilgili bir konu ifade 

etti. Biz arkadaşlar da Emre Bey de bununla ilgili dili sürçmüştür vesaire ile ilgili bir 

konuştuk Grupta da. Bu arkadaşımızın bu durumla ilgili özür dilemesini bekliyorum. Eğer 

özür dilemezse bununla ilgili yasal haklarımızı saklı tutacağımızı ifade etmek istiyorum. 

Değerli arkadaşımıza da bu noktada tekrar konuyu hatırlatmak istiyorum. Teşekkür ederim. 

İyi akşamlar diliyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Evet, Dilek Hanım söz istemiştiniz. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Şimdi ben nokta nokta mahallelerdeki eksikleri duyduğum kadarıyla meclis 

üyesi olarak sizlere aktarmak istiyorum. Yamanlar Mahallesi'nde ilaçlama yapılmasını 

özellikle vatandaşlarımız rica ediyor, orada köpeklerin toplatılması ile ilgili bir sıkıntı var onu 

aktarayım. Onur Mahallesi 7399 Sokak, 7399/18 Sokak No:32 köpekler burada insanlara 

saldırıyor, burada bana bir bilgi geldi, burada vatandaşlarımız bunu rica ediyorlar sizler de 

ilgilenirseniz memnun olurum. Bir de Onur Mahallesi'nde tabii 145 Sokak var, 3 temizlik 

personeli var burada da sayının artırılması tabii ki bu yeterli değil, temizlik ile ilgili artırılması 

gibi bir talep var bunu da sizlere aktarayım. Bir de bu Onur Mahallesi'nde tabii hem 

gençlerimiz bu uyuşturucudan kurtulsun diye spor salonlarının açılması noktasında ve 

kadınlara istihdam ve iş imkânlarının artması noktasında bir belki mesleki gelişim kursları 

belki onlara iş istihdamına yönelik belediyemizde ne gibi bir yapı ya da faaliyet yapılabilir 

bunları da bir değerlendirmenizi rica ediyorum. Nafiz Gürman Mahallesi'nde su deposunun 

orada vatandaşlarımız düğün salonu talep ediyorlar Sayın vekilim. Bir de Cemil Atlas 

İlkokulunun yan tarafında, orası uygun 7134 Sokak yan tarafını diye düşünelim orada mesire 

ve piknik alanı talebi de var. Yani bunu da değerlendirirseniz çünkü Bayraklımızda bir mesire 

alanı yok, gidebilecekleri bir piknik… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi söylediğiniz taleplerin birçoğunun 

bağlı olduğu Başkan Yardımcım şuanda zaten burada. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Ben evet söyleyeyim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Bir yandan da notlarını alıyor. Onlarla ilgili 

Mehmet Hanifi Bey siz notları alıyorsunuz değil mi? Dilek Hanım’ın söylediği mesire alanları 

ve ilaçlama birimleri size bağlı bildiğim kadarıyla. Bergüzar Hanım da burada. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Ben birkaç madde daha var onları da söyleyeyim, hepsi birlikte 

gerekli birimler değerlendirebilir. 
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İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- İsterseniz meclis üyem şöyle de 

yapabilirsiniz bunları hani bir metin halinde verirseniz takibini daha rahat yaparız. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- O da olabilir tabii ki o da olabilir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Çünkü hani önemli yani halkın talepleri. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Kesinlikle çünkü benimki nokta gibi yani şu şu şu yapılacak gibi. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Evet, aynen fark ettim. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Tabii Çiçek Mahallesi’nde de var Cengizhan Mahallesi'nde de var 

bazı sokaklar ve orada asfalt sorunu, kilit taş sorunu buradaki sokakların numaralarını da 

biliyorum bunları da aktarabilirim. Daha sonra tabii bir de Cengizhan Mahallesi'nde doğalgaz 

biliyorsunuz borular döşeniyor şu an Cengizhan Mahallesi’nde merdivenler sıkıntı. Oradaki 

merdivenlerin hatta geçende bir yangın oldu itfaiye aracı, ambulans giremedi da orada da 

sıkıntı var. O merdivenlerin yıkılıp düz yani yol beton dökülüp düzleştirilirse burada hem 

ambulans hem itfaiye aracı hem de doğalgaz borularının döşenmesi açısından da 

vatandaşlarımızın da talepleri var. Bunu da değerlendirirseniz ben burada size sokak numarası 

da verebilirim hangi yerde olduğuna dair. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Borunun döşemesini bildiğim kadarıyla 

İzmirGaz’ın işlemleri bittikten sonra o düzeltme işlemleri yapılıyor. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Kalmış işte orada doğalgaz döşetemedikleri için çok merdivenlerin 

alt tarafına döşemeleri gerekiyor ama bunu da belediye tabii ki o yolu düzeltecek. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Tamam, Mehmet Hanifi Bey’e bir de sizden 

ricam dediğim gibi isterseniz ya da o notunuzu direkt verelim hani nasıl uygun görürseniz. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Tamam, bu şekilde ben elimdeki notları verebilirim.  

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Yapılabileceklerin hepsi… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Sokak sokak o zaman o gruptan da yazabilirim evet. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Fotoğrafını da atabilirsiniz. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Olur. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Takibini yapalım yani çok teşekkürler. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Aynen aynen çünkü vatandaşlar bizlere bu görevi veriyorlar bizler 

de aktarmamız gerekiyor onun için söyledim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Teşekkür ederiz sağ olun. 

Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK- Rica ederim, hayırlı akşamlar. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Sağ olun teşekkür ederiz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Gündem dışı konuşmalarda istersen Yusuf 

abiciğim şöyle yapalım, Grup Başkan Vekilimiz tamamlasın ikinci defa gündem dışı 

konuşmalarda söz vermiş olmayalım. Çünkü en başta oylamasını yaptık zaten 

çıkartılmayacağına ilişkin kapatıldı ya o konu o yüzden en son Grup Başkan Vekilimiz o şekil 

tamamlasın daha sağlıklı olur. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Emre Bey’in teklifini oyladık ya konuyla 

ilgili hani o çıkartma konusunu tabii ki oylamayı yaptığımız için teklifin sonucu anlamında 

kapanmış oluyor. Sadece bizim açımızdan değil üsluben de usulen de kapanmış oluyor. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şöyle son olarak ben Özlem Hanım… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Müsaade ederseniz Ak Parti Grup Başkan 

Vekili Emre Bey söz istedi o konuşsun buyurun. 

Emre DEMİR- Yusuf Bey eğer bu konuyla ilgili konuşacaksa ben sıramı Yusuf abiye 

savmak isterim. Bu konuyla ilgili bir yorumu varsa Yusuf abi konuşabilir. 
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İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şu anda mikrofon Emre Bey’de, Emre Bey 

buyurun konuşmanıza devam edin. 

Emre DEMİR- Yusuf Bey konuşacaksanız bu konuyla ilgili ben Yusuf Bey'den sonra 

konuşabilirim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Hatibin sözünü bölmeyelim. Yusuf Bey 

şuanda sizin muhatabınız değil… 

Emre DEMİR- Hayır, konu üzere konu üzere… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Meclis Başkanına ithafen devam ederseniz 

konuşmaya… 

Emre DEMİR- Konu üzere bu konuyu konuşmak isterse ben Yusuf Bey’e sıramı savmak 

istiyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- İsterse konuşulabilir… 

Emre DEMİR- İkinci defa da söz verebilirsiniz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Söz de verilir bununla ilgili bir kaygımız da 

yok söz vermemek üzere şu an söz sırası sizde ama onu hatırlatayım buyurun. 

Emre DEMİR- Peki, sağ olun teşekkür ederim. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Ben teşekkür ederim. 

Emre DEMİR- Şimdi birkaç konu konuşuldu tabii belediye meclis üyesi arkadaşlarımız da 

konuştu önce şu emsal kararını ifade etmek istiyorum. Buradan %10'la geçip Büyükşehir’e 

%20'yle gitmişti o dönem ben de İmar Komisyonundaydım. Belediye Başkan Yardımcısı 

arkadaşımıza bakın bu iş plan notuyla olmaz planla olur, burada zaman çalabiliriz veya ileri 

zamanlarda problemler yaşayabiliriz, soru işaretleri doğabilir, gelin bunu hızlıca bir şekilde 

bir plana dökebilelim diye. Fakat o gün denilmişti ki bir geçirelim de sonucuna bakarız. 

Haliyle şu an emsal kararıyla ilgili bazen oluşan problemleri muhakkak Haydar Bey de 

biliyordur. Burada kentsel dönüşümle, depremzedelerimizle ilgili hassasiyetinin de 

farkındayız Haydar Bey’in. Bu hassasiyetine de teşekkür ediyorum ama Halk Konut ne kadar 

daire teslim etti başladığı günden beri onu da tabii Haydar Bey'den öğrenmek istiyorum. 

Şimdiye kadar kaç tane konutu teslim ettiniz? Onu da öğrenmek istiyorum. Onunla beraber 

bir de bir sınır çizgisi meselesi var burada İrfan Başkan da bu konudan bahsetmişti Sayın 

Başkan. Bu sınır çizgisi meselesi öyle bunlar ne zaman oluyordu biliyor musunuz çok eski 

medeniyetlerde öyle sabah kalkıp hadi ben şurada sınırlarımı genişleteyim, büyüteyim diye 

savaşırdı eski medeniyetler, öyle bir şey yok. Burada bir çalışma yapılır, bu çalışma sunulur 

gerekli yerlere, çalışma sonucunda hareket alınır. Fakat sizler, Sayın Belediye Başkanı veya 

belediye meclis üyeleri bu konuyu konuştuğu zaman böyle eski çağlardaymışız gibi yorumlar, 

sınırlarımız büyümeli. Büyüsün, ne yapıyorsunuz sınırlarınız büyüsün diye? Bir çalışmanız 

var mı? Var mı? Ne var? Ne yapıyorsunuz? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Emre DEMİR- Tamam, büyütelim bakın sınır çalışması, sınır çalışmaları, sınır çalışmaları 

yapılıyor mu diyorum. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Emre DEMİR- Tamam, sınır çalışmaları yapılıyor mu diyorum diyorsunuz ki çalışılıyor. Ya 

ne yapıyorsunuz? 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Emre DEMİR- Burada burada ya bakın Mehmet Bey sizin söylemenizle burada sınır ne 

genişler ne de küçülür. Tamam mı? Sınır ne genişler ne de küçülür. Bununla ilgili burada bir 

çalışma yaparsınız, bununla ilgili burada bir çalışma yaparsınız ve o çalışma sonucunda 

sınırlarınız genişler mi yerinde mi kalır ona bakılır. Şimdi tabii bizim tartışmaya girecek 

tarzımız yok Sayın Başkan. Burada sadece merakımdan arkadaşa soruyorum cevap versin 

diye. Onunla beraber Yusuf Bey’in konusuna gelince de samimiyetle dili sürçmüştür dedim. 

Belki de sözünden geri döner diye. Yine samimiyetle söylüyorum ben Yusuf Bey'in dilinin 
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sürçtüğüne inanıyorum. Hele hele şöyle Sayın Cumhurbaşkanımızın, Devlet BAHÇELİ'nin 

yani Cumhur İttifakı ortaklarının, bugün iktidar ortaklarının, iktidarın iç cephede güçlendirme 

çabaları son sürat devam ederken, iç cepheyi güçlendirme çabaları son sürat devam ederken 

burada yargıya, hukuka darbeci demek çok da doğru değil. Ben hakikaten Yusuf Bey'den 

samimiyetle burada tüm yargı mensuplarımızdan özür dilemesini rica ediyorum. Tabii ki 

dileyip dilememek kendisinin kararıdır bu noktada benim kesinlikle bir tutumum yok. Orada 

Muhammet Bey ifade ettiler zaten söylenmesi gerekenleri. Burada notlarıma devam ederken 

Soner Bey'e teşekkür etmek istiyorum. Tam da Cumhuriyet Halk Partili meclis üyelerimizin 

sözünün üzerine burada gençlerle ilgili yapmış olduğumuz bir kısım konulardan bahsetti. Bir 

de ne varmış buradan göç etmiş kişilerden bahsediyoruz, ülkemizden göç eden kaç tane 

vatandaşımız var? Kaç tane gencimiz var? Sayı ile bunu söyleyebilir misiniz desem 

söyleyemezler. Çünkü televizyonda izliyorlar şurada sosyal medyada bir siteden bakıyorlar 

30-35 saniyelik videolarla zihinlerini kirletiyorlar. Ben bunların kaç kişi olduğunu size ifade 

ederim fakat yine aynı zamanda özellikle pandemide kaç kişinin Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti’ne geri döndürüldüğü, burada tabii ki biz yapmamız gerekeni yaptık, vatandaşımız 

eğer yurt dışındaysa orada yardıma muhtaç ise Türkiye Cumhuriyeti Devleti gider orada 

gereğini yapar. Fakat burada yani çok ufak tefek konularla algı oluşturmaya çalışmak doğru 

değil. Rakamlarla konuşalım birbirimize varsa bir bilginiz bunu aktarın biz de bilelim belki 

doğru bildiğimiz yanlışlar var bize de düzeltin ama maalesef… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Emre DEMİR- Sayın Başkan istediğim yere dönerim ya size hitaben konuşuyorum. Tamam, 

size bakayım. Ama maalesef burada arkadaşlar bir takım algıları yaparken eksik hareket 

ediyorlar, eksik hareket ediyorlar. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Emre DEMİR- Efendim buyurun? 

Emre DEMİR- Merak ediyorsan sayıları söylerim sana. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Hatibin sözünü lütfen bölmesin. Emre Bey 

siz de bana hitaben ve bu tarafa bakarak konuşursanız mutlu olurum. 

Emre DEMİR- Bir de bir de ne dedi ne dedi Sayın Grup Sözcümüz? Dedi ki; seçme ve 

seçilme yaşını 18'e indiren biziz. O dönem ben tabii çok geçmiş zamanlarda o zaman yaşımız 

bu kadar değildi fakat şunu duyuyorduk CHP'li yöneticiler tarafından bunlar mı oy verecek? 

Bunlar mı iktidarı seçecek? Diye CHP'li yöneticiler konuşuyordu. En genç milletvekili sayısı 

2023 seçimlerinde gençlerin tüm duygu ve düşüncelerini istismar ettiniz. Peki, kadınların tüm 

duygu ve düşüncelerini istismar ettiniz. Kaç tane kadın milletvekiliniz var mecliste? Kaç tane 

genç milletvekiliniz var mecliste? Değerli arkadaşlar, burada gençlerin de kadınlarımızın da 

engellilerimizin de coğrafyamızda yaşayan her kesimin hakkını savunan bir liderimiz var çok 

şükür. Bununla beraber hepinizi tekraren sevgiyle selamlıyorum, hayırlı akşamlar diliyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şimdi sevgili meclis üyem konuşmanız için 

teşekkür ediyorum. Çok ufak bir hatırlatma yapmak istiyorum. Biliyorsunuz ki ülkemizde 

hain bir terör örgütü vardı ve kökleri kazındı çok şükür operasyonlarda yapılmaya devam 

ediyor. Bu hain Fetö terör örgütünün daha önce yapmış olduğu halen hali hazırda 17.12.2024 

tarihinde de Adalet Bakanlığımızın sayfasında yer aldığı bir açıklamada da hem Sayın 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip ERDOĞAN'ın hem Yılmaz TUNÇ’un bu yargı 

süreçlerinde yaşanan olaylarla ilgili ifadelerinde benzer ifadelerden öte aynı ifadeler yer 

almaktadır. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Şu anda ben konuşurken lütfen hatibin, hatip 

olarak söz sırası size geldiğinde konuşun Muhammet Bey, parmak işareti yapmayınız. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Lütfen meclise yakışan şekilde parmak 

işareti yapmadan konuşabilirseniz çok sevinirim. Yakışan şekilde devam edelim. Benzer 

şekilde Cumhurbaşkanımızın şiir okuduğu ve daha sonrasında hapis günlerinin başladığı 

olaylarla ilgili yaptığı ve basında sıkça yer alan hala günümüzde de açtığımızda 

ulaşabileceğimiz açıklamaları da çok aynı mahiyette ifadeler. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- O nedenle oylamanın da yapılmış olması 

nedeniyle tekrardan konuyla ilgili yeterli açıklamanın, yeterli konunun tartışıldığı 

kanaatindeyim. Bunun dışında son olarak Cumhuriyet Halk Partisi Grup Başkan Vekili Özlem 

Hanım’a söz vereceğim. Sonra da meclisimizi mazeretleri oylayıp kapatırız diye 

düşünüyorum. 

Özlem AVCI- Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım herkese tekrardan iyi 

akşamlar diliyorum. Şimdi bugün Kesin Hesabı da görüştük, Muhammet Bey'e çok küçük bir 

cevap vermek istiyorum. Sürekli, aslında genel de bir şey söylemek istiyorum Bayraklı’yı 

konuşalım diyoruz ama iki meclistir arkadaşlar aynı şeyi yapıyor sürekli AKP politikalarını 

dinliyoruz biz burada. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- AK Parti, AK Parti politikalarını dinliyoruz. Onun dışında… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

 

Özlem AVCI- Cevap vermeyin lütfen dinliyoruz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Muhammet Bey AK Parti’den değil 

Milliyetçi Hareket Partisi’nden. 

Özlem AVCI- Hayır ondan önce söyledim şimdi Muhammet Bey'e cevap vereceğim. Sürekli 

şunu söylüyorsunuz işte burada seçimi almak için kongrelerinizde şunu yaptınız bunu 

yaptınız. Yani şimdi kendi ittifakınız olduğu belediyelere de bir bakar mısınız? Seçim almak 

için kaç tane işçi aldınız? Bu işçilerin, Menemen Belediyesi’nden bahsediyorum Sayın Grup 

Başkan Vekili lütfen. 2000-3000 tane işçi aldınız, bu işçileri şirket üzerinden alıp bir de 

bunların maaşını ödemiyorsunuz. Sonra da burada kameralar karşısında yok işçi hakkı yok 

bilmem ne hakkı ya bırakın bu işleri önce. Önce kendi önünüze bakın, dön bir aynaya bak, 

dön bir aynaya bak… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Biz belediyeyi çok güzel bak yönetiyoruz şimdi söyleyeceğim… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Şimdi dinleyin, bakın belediyeyi çok güzel de yönetiyoruz. Bakın, Kesin 

Hesaba baktığınız zaman faiz giderleri olarak 39 milyon lira ödenmiş. Bunun 16 milyonu, 

Muhammet Bey dinleyecek misiniz? Dinleyecek misiniz? 16 milyonu vergi 

yapılandırmalarının gecikme zammı Sayın Başkanım. Bizi faiz ödemeye mahkûm eden 

sizsiniz. Sonra da çıkıp burada konuşuyorsunuz. Bu dürüst bir eleştiri değil. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Sayın meclis üyelerimiz dikkatle dinleyin lütfen. Gelir tahsilat oranımız bakın 

%79. Bu ne demek? Yani halkın artık bu vergileri ödeyemediği, ekonomiyi 

yönetemediğinizin… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Arkadaşlar, lütfen hatibin sözünü 

bölmemeniz yönünde rica ediyorum. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Koskoca adamlarsınız rica ediyorum lütfen 

Emre Bey, Aydın Bey, Muhammet Bey lütfen hatibin sözünü bölmeyin. Özlem Hanım devam 

edin buyurun. 
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Özlem AVCI- Sayın Grup Başkan Vekili doğma büyüme ben Bayraklılıyım, önce herkes 

kendinin nerede olduğuna baksın konuşmayın ben her şeyde buradaydım lütfen. Şimdi bakın 

baktığımız zaman gelir tahsilat oranımız %79. Bu ne demek Sayın Başkanım? Halk vergi 

ödeyemiyor. Sebebi biz değiliz sebebi sizsiniz, sizin ekonomiyi yönetemediğinizdir. Halkın 

alım gücü düşmüş, vergi ödeme gücü bitmiş. Ayriyeten de bütçemizin önemli bir kısmı sosyal 

yardım, temizlik, kültür ve spor faaliyetlerine gitmiş yani belediyemiz hizmet üretiyor. 2024 

yılında baktığımız zaman merkezi iradeden belediyemize yapılan bir proje yardımı var mı? 

Yok, sıfır herhangi bir gelir. Biz, peki biz ne yaptık? Kendi kısıtlı kaynaklarımızla birlikte 

üretmişiz, direnmişiz. İzmir Büyükşehir Belediyemizin ve İller Bankası'ndan gelen katkı 

kısıtlı paylarla halkımıza hizmet götürmeye devam etmişiz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Neden kısıtlı olduğunu siz biliyorsunuz. Vergi borçları, SGK borçları, 

silkelemeye çalışıyorsunuz ya sürekli. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Şimdi bak Aydın Bey konuşmalarına dikkat et önce dönüp bir kendinize 

bakacaksınız sonra saygısızlık yapma. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Özlem Hanım siz diğer konuşan meclis 

üyelerine cevap vermeyin. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Saygısızlık yapmayacaksın, konuşturma beni. Sen dön bir Kızılay yöneticilik 

zamanına bir bak önce, sus konuşturma beni burada. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Özlem Hanım, sadece konuşmanızı 

tamamlayın. Lütfen Aydın Bey rica ediyorum daha ne söylemem gerekiyor rica ediyorum 

lütfen. 

Özlem AVCI- Şimdi Sayın Başkanım… 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Siz de lütfen cevap vermeyin sadece 

konuşmanızı yapın. 

Özlem AVCI- Belediyemiz kısıtlı imkânlarla çöpünü toplamış, bir yandan sosyal yardım 

hizmetleri vermiş, bir yandan ramazan sofraları kurmuş, bir yandan spor etkinlikleri yapmış 

asli görevlerini tamamen yerine getirmiş. Üstelik bunu israf etmeden tasarrufla yapmış. O 

yüzden daha fazla bu konularla ilgili konuşacak hiçbir şeyiniz yok. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Özlem AVCI- Öncelikle siz itham ettiniz. Bakın burada sürekli Sayın Başkan aynı şeyi 

yapıyorlar, hakareti başlıyorlar, suçlamayı yapıyorlar ondan sonra sanki biz yapmışız gibi hak 

ettiğiniz cevabı aldınız. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Özlem Hanım sizden rica ediyorum 

konuşmanızı tamamlayın. 

Özlem AVCI- Herkese iyi akşamlar diliyorum. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Tamam teşekkürler. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Aydın Bey, Aydın Bey, Aydın Bey… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Özlem Hanım, Özlem Hanım, Özlem Hanım,  

Aydın Bey ikili konuşmayalım arkadaşlar meclisi kapatacağım birazdan… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Özlem Hanım sakin olabilir misiniz lütfen. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Evet evet evet lütfen sevgili arkadaşlar Aydın 

Bey tamam karşılıklı konuştunuz Özlem Hanım sizi anladı siz de… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Arkadaşlar şöyle Özlem Hanım bir kınama 

metni okuyacak. O kınama metnini Özlem Hanım okuduktan sonra mazeretleri oylayıp 

meclisi kapatacağım. Lütfen daha sonra hepimiz yetişkin… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Haydar Bey, arkadaşlar bakın sağlıklı bir 

şekilde meclisin sonuna geldik kınama metninin okunmasına lütfen bakın Emre Bey dile 

getirdi… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Haydar Bey lütfen siz de sessiz bir şekilde 

tamamlamamıza yardımcı olun. Özlem Hanım metni okusun. Emre Bey zaten konu ile ilgili 

kınamasını yapmıştı. Kınamayı biz de metini okuyalım sonra mazeretleri oynayalım ve 

bitirelim buyurun. 

Özlem AVCI- Genel Başkanımız Sayın Özgür ÖZEL’in de katıldığı Türkiye Büyük Millet 

Meclisi Başkan Vekili Sayın Sırrı Süreyya ÖNDER’in cenaze töreninde yaşanan fiziksel 

saldırı yalnızca bir kişiye değil acıya, yasın kutsallığına ve halkların bir arada yaşama 

iradesine yönelmiş açık bir provokasyondur. Ortak yas alanlarına şiddet bulaştırmak 

değerlerimize ve toplumsal vicdanımıza doğrudan saldırıdır. Cenazeler siyaset üstü insanlık 

değerinin paylaşıldığı en mahrem alanlardan biridir. Bu kutsal ortamlara nefret taşıyan 

zihniyeti reddediyor ve şiddetle kınıyoruz. Ne yazık ki bu saldırı Cumhuriyet Halk Partisi'ne 

yönelik sistematik baskıların son halkasıdır. Daha önce de Genel Başkanımız Sayın Kemal 

KILIÇDAROĞLU bir şehit cenazesinde fiziksel saldırıya uğramış, toplumun gözü önünde 

linç girişimine karşı karşıya kalmıştır. Ancak saldırılar bununla sınırlı değildir. Bugün iktidar 

Cumhuriyet Halk Partisi'nin iktidar yürüyüşünü hazmedememekte, belediyelerimiz üzerinden 

muhalefeti susturma girişimine hız vermektedir. Genel Başkanımız Sayın Özgür ÖZEL'in de 

defalarca dile getirdiği gibi İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Ekrem 

İMAMOĞLU başta olmak üzere seçilmiş Belediye Başkanlarımıza karşı yargı eliyle 

sürdürülen baskı politikaları demokrasiye doğrudan tehdittir. Halen 6 CHP'li Belediye 

Başkanı hukuksuz gerekçelerle cezaevindedir. Bu uygulamalar halk iradesine karşı açık bir 

darbe girişimidir. Ancak halkımız her seferinde bu baskılara en güçlü cevabı vermiştir. 

Saldırılara zemin hazırlayanlara, göz yumanlara ve teşvik edenlere en büyük tokadı halkımız 

31 Mart 2024 akşamı sandıkta, Saraçhane mitinglerinde, Maltepe'de, Samsun'da, Yozgat'ta, 

Konya'da vurmuştur. Bugün Cumhuriyet Halk Partisi Türkiye'nin birinci partisidir ve iktidar 

yolunda kararlılıkla yürümektedir. Bizler Bayraklı Belediye Meclisi Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubu olarak bu sorumluluğun farkındayız. Cumhuriyet Halk Partisi eşitlikten, adaletten, 

hukukun üstünlüğünden ve barış içinde bir arada yaşama idealinden vazgeçmeyecek, halktan 

aldığı güçle yoluna devam edecektir. Bu vesile ile Sırrı Süreyya ÖNDER'in ailesine başsağlığı 

diliyor, cenaze töreninde yaşanan bu çirkin saldırıyı en güçlü ifadelerle kınıyoruz. Tüm 

yurttaşlarımızı bu karanlık senaryolar karşısında sağduyulu olmaya demokrasiye ve halk 

iradesine sahip çıkmaya davet ediyoruz. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Teşekkür ederiz. Şimdi şöyle ben de Genel 

Başkanımıza yapılan, Türkiye siyasetinde bir barış güvercini olarak adlandırılan… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Özlem Hanım birebir konuşma yapmayalım. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Arkadaşlar meclis oturumunu kapatıyorum 

hiç yakışmıyor. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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V- TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Arkadaşlar meclisimize hiç yakışmayan 

görüntülere sahne olduk. Usulen mazeretleri de oylarınıza tekrar sunuyorum. Mazereti olan 

kişilerin mazeretlerini oy çokluğuyla kabul ettik. 

 

 

VI.  TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ. 

 

İpek KUL BAYAR (Belediye Başkan Vekili)- Bir sonraki toplantı tarihimizi alalım, 2 

Haziran Pazartesi. 

 

 

 

   İpek KUL BAYAR 

Belediye Başkan Vekili 

 

 

 

 

                                                  Fikret KARABAĞ                                      Mert YAŞAR 

                   Üye                                                 Üye         

 

 


	PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU
	2024 YILI KESİN HESAP RAPORU
	A)-GELİR BÜTÇESİ EKONOMİK SINIFLANDIRMASI:
	2024 MALİ YILI GİDER BÜTÇESİ KURUMSAL KODLAMASI YAPILAN HER BİRİMİN FONKSİYONEL SINIFLANDIRILMASI 1. DÜZEY TABLOSU
	PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU (1)
	2024 YILI KESİN HESAP RAPORU (1)
	A)-GELİR BÜTÇESİ EKONOMİK SINIFLANDIRMASI: (1)

